


# ការប្រោសលោះដោយអំណាច

 សូមអរគុណ ណាស់។ រាត្រីស្ងួត បងប្អូនក្រុមជំនុំ។ វាជាឯកសិទ្ធិមួយ ដែលបានមកទីនេះនៅយប់នេះ ដើម្បីនិយាយទៅកាន់អ្នកម្តងទៀតនៅក្នុង ព្រះនាមនៃព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទជាទីស្រឡាញ់របស់យើង។ ហើយវាតែងតែ ជាឯកសិទ្ធិដើម្បីជួបរាស្ត្ររបស់ព្រះ គ្រប់ទីកន្លែង ហើយនិយាយអំពីព្រះនាមដ៏ អស្ចារ្យនោះ គឺព្រះយេស៊ូវ។

2 ខ្ញុំពិតជាពេញចិត្តចំពោះបទចម្រៀងដែលបងប្រុសរបស់យើងបានច្រៀង។ នោះហើយជាបទសំណេររបស់ខ្ញុំ។ នៅក្នុងថ្ងៃដែលពួកគេកំពុងព្យាយាមធ្វើឱ្យ ព្រះយេស៊ូវគ្រាន់តែជាហោរា ឬបុរសល្អ ឬជាគ្រូបង្រៀន ដែលពិតជានាំមកនូវព្រះ របស់ទ្រង់ អ្វីដែលទ្រង់មាន។ ហើយខ្ញុំជឿថាទ្រង់គឺ...

3 គ្មាននរណាម្នាក់ដូចទ្រង់ទេ នៅលើផែនដី នឹងមិនដែលមាន។ ទ្រង់គឺអម៉ាញូ អែល។ ទ្រង់ជាអាល់ហ្វា អូមេហ្គា ការចាប់ផ្តើមនិងចុងបញ្ចប់ ទ្រង់ដែលគង់នៅ ហើយនឹងយាងមក ឬសនិងពូជរបស់ជាវីឌ ផ្កាយព្រឹក។ ព្រះគង់នៅក្នុងទ្រង់។ នៅក្នុងទ្រង់គឺជាព្រះ។

4 “ព្រះជាម្ចាស់គង់នៅក្នុងព្រះរាជបុត្រារបស់ទ្រង់ ក្នុងព្រះគ្រីស្ទ ដោយផ្សះផ្សា លោកិយជាមួយអង្គទ្រង់។” ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “មិនមែនជាខ្ញុំទេដែលធ្វើការ នេះ ប៉ុន្តែវាគឺជាព្រះវរបិតារបស់ខ្ញុំដែលគង់នៅក្នុងខ្ញុំ។ ព្រះវរបិតាខ្ញុំនិងខ្ញុំគឺតែមួយ” ព្រះបានបើកសម្តែងជាសាច់ឈាម។ នេះជាការបើកសម្តែងដ៏អស្ចារ្យនៃសេចក្តី ស្រឡាញ់របស់ព្រះចំពោះយើង ទ្រង់នឹងលាតត្រដាងអង្គទ្រង់ ហើយយាងចុះមក រស់នៅក្នុងសាច់ឈាមមនុស្ស ដើម្បីដកអំពើបាបនិងជំងឺចេញពីពូជមនុស្ស ហើយ ប្រោសលោះយើងត្រឡប់ទៅព្រះវរបិតាវិញ។ នោះពិតជាអស្ចារ្យណាស់ មែនទេ? យើងប្រាកដជាពេញចិត្តចំពោះវា។

5 ឥឡូវនេះ កាលពីយប់មិញ ខ្ញុំគិតថាខ្ញុំនឹងត្រូវសុំទោស។ ខ្ញុំ...ប៊ីលីបានឱ្យ ខ្ញុំលឿនបន្តិច យប់មិញ ព្រោះវាជាប្រភេទ...ខ្ញុំខ្សោយ។ ប៉ុន្តែការប្រជុំទាំងនោះ ការរំកិលក្នុងនោះ ហើយគ្មាននរណាម្នាក់នឹងមិនដឹងថានោះជាអ្វីទេ តិចជាងវា គ្រាន់តែ...អ្នកត្រូវតែចូលមកក្នុងវា ដើម្បីដឹង ឃើញទេ។ គ្មានវិធីព្យាយាមពន្យល់

វាទេ។ មិនមាន—វិធីដែលអ្នកអាចធ្វើវាបានទេ។ វាគ្រាន់តែជាបទពិសោធន៍មួយ—ដែលគ្មាននរណាម្នាក់ដឹងអំពី មានតែអ្នកដែលឆ្លងកាត់វា។ អ្វីដែលវាធ្វើចំពោះមនុស្សជាតិ អ្វីដែលវាធ្វើចំពោះមនុស្ស នាំមកនូវជីវិតចេញពីគាត់!

6 មែនហើយ អ្នកកំពុងរស់នៅក្នុងពិភពលោកពីរ។ អ្នកនៅក្នុងពិភពលោកមួយនៅទីនេះ ហើយអ្នកនៅក្នុងលោកិយមួយនៅទីនោះ នៅពេលដែលអ្នកនៅជាមួយនរណាម្នាក់ផ្សេងទៀត ប្រហែលជាហាសិបឆ្នាំមុន ហើយអ្នកអាចនៅជាមួយនរណាម្នាក់ រាប់ឆ្នាំចាប់ពីថ្ងៃនេះតទៅ ហើយអ្នកដឹងថាអ្នកកំពុងឈរនៅលើផែនការនៅទីនេះ ហើយអ្នកកំពុងនិយាយអ្វីមួយដែលបានកើតឡើងជាច្រើនឆ្នាំកន្លងមកហើយ ប្រហែលជាសប្តាហ៍មុន ខែមុន ប្រជាជាតិមួយផ្សេងទៀត កន្លែងផ្សេងទៀត ឬអ្វីមួយ។ ហើយបន្ទាប់មកអ្នកព្យាយាមរក្សាខ្លួនអ្នកឱ្យត្រង់ នៅក្នុងការនោះ និងការគិត ប្រាប់អ្នកថា វាជារឿងមួយ។ ប៉ុន្តែព្រះអម្ចាស់បានប្រទានពរដល់យើងរហូតមកដល់ពេលនេះ នៅក្នុងវា ហើយយើងសប្បាយចិត្តណាស់ ហើយទុកចិត្តឥឡូវនេះថាព្រះនឹងបានសិរីរុងរឿងពីការប្រជុំ។

7 ឥឡូវនេះ នៅក្នុង—កម្មវិធីនាយប់នេះ ខ្ញុំគិតថា ខណៈពេលដែលយើងគ្រាន់តែជាមនុស្សមួយចំនួនតូច រួមគ្នា ការប្រជុំរបស់យើងត្រូវបានផ្សព្វផ្សាយតែក្នុងស្រុកនៅទីនេះ ហើយវាសម្រាប់តែប្រជាជនក្នុងតំបន់ប៉ុណ្ណោះ។ ហើយមុនពេលយើងចូលទៅក្នុងផ្នែកធំនៃកិច្ចប្រជុំ ខ្ញុំបានគិតថា ថ្ងៃនេះ ខ្ញុំនឹងព្យាយាមដើម្បីបង្រៀនបែបបុរាណមួយចំនួន ចេញពីព្រះគម្ពីរ ដល់មនុស្ស ថានៅពេលដែលព្រឹត្តិការណ៍ដ៏អស្ចារ្យមកដល់ ប្រសិនបើព្រះបញ្ជូនវាមកយើង នោះយើងនឹងអាចយល់វាកាន់តែច្បាស់។

8 យ៉ាងណាមិញ ការព្យាបាលដ៏ទេវភាពគឺគ្រាន់តែជា—នុយនៅលើទំពាក់ ដើម្បីចាប់ត្រី ដូចដែលអ្នកបានដឹង។ វាគ្រាន់តែជាមួយប៉ុណ្ណោះ...ត្រីចាប់បាននុយ ហើយទទួលបានទំពាក់។ ដូច្នេះអ្វីដែលសំខាន់របស់យើង...ចុងក្រោយរបស់យើងគឺនេះ ថាព្រលឹងបានឈ្នះថ្វាយដល់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។

9 ប្រសិនបើព្រះបានព្យាបាលអ្នកនៅយប់នេះ អ្នកអាចនឹងឈឺម្តងទៀតមុនពេលអ្នកស្លាប់។ អ្នកប្រហែលជាឈឺម្តងទៀត ក្នុងមួយឆ្នាំពីឥឡូវ ឬពីរឆ្នាំពីឥឡូវ ប្រហែលជាឈឺក្នុងមួយសប្តាហ៍ចាប់ពីពេលនេះ ឬមួយថ្ងៃពីពេលនេះ។ ខ្ញុំមិនដឹងទេ។ ប៉ុន្តែមានរឿងមួយប្រាកដណាស់ អ្នកនឹងចាកចេញពីពិភពលោកនេះ នៅថ្ងៃ

ខ្លះ ព្រោះនេះទើបតែត្រូវបានជួសជុល។

10 ប៉ុន្តែព្រលឹងនោះធ្លាប់មានទំនាក់ទំនងជាមួយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ហើយបានកើតជាថ្មី អ្នកមានជីវិតអស់កល្ប។ មិនថាមានអ្វីកើតឡើងនៅទីនេះទេ អ្នកមិនដែលវិនាសឡើយ។ ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “អ្នកណាដែលព្យាបាលខ្ញុំ ជឿលើព្រះអង្គដែលបានចាត់ខ្ញុំមក” នោះជាបច្ចុប្បន្នកាល “ជីវិតអស់កល្បជានិច្ចនឹងមិនចូលទៅក្នុងការកាត់ទោសឡើយ ប៉ុន្តែមាន” អតីតកាល “បានឆ្លងផុតពីសេចក្តីស្លាប់ទៅកាន់ជីវិត។” នោះហើយបានធ្វើឲ្យយើងរាល់គ្នាជាមេតូឌីស ហើយចាប់ផ្តើមស្រែក (មិនអញ្ចឹងទេ?) ត្រូវហើយ គិតបែបនោះ ព្រះជាម្ចាស់បានធ្វើដូច្នោះ។ ឥឡូវនេះ នោះមិនមែនជាពាក្យរបស់ខ្ញុំទេ នោះជារបស់ទ្រង់ យ៉ូហាន ៥:២៤។

11 យ៉ូហាន៦ ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “អ្នកណាដែលបរិភោគសាច់ខ្ញុំ ហើយផឹកឈាមខ្ញុំ នោះមានជីវិតអស់កល្បជានិច្ច ហើយខ្ញុំនឹងលើកគាត់ឡើងនៅថ្ងៃចុងក្រោយ។” ហ្នឹងហើយ។ “អ្នកណាដែលបរិភោគសាច់ខ្ញុំ ហើយផឹកឈាមខ្ញុំ នោះមាន” នោះជារឿងបច្ចុប្បន្ន “ជីវិតអស់កល្បជានិច្ច។” ឥឡូវនេះ “អស់កល្បជានិច្ច” វាមិនគ្រាន់តែចេញពីការរីកផុសផុលមួយទៅមួយទៀតប៉ុណ្ណោះទេ ប៉ុន្តែឆ្លងកាត់ភាពអស់កល្បជានិច្ច។

12 ហើយឥឡូវនេះសម្រាប់អ្នកបម្រើព្រះមួយចំនួនដែលអង្គុយ ដោយដឹងថា “ជីវិត” ដ៏អស់កល្បជានិច្ចមកពីពាក្យដដែលដែលមានន័យថា “ជីវិតរបស់ព្រះ។” ពាក្យ ហូ ជាពាក្យក្រិកដែលមានន័យថា “ជីវិតរបស់ព្រះ។”

13 បន្ទាប់មក យើងក្លាយជាកូនប្រុសឬកូនស្រីរបស់ព្រះ ជាកូនចៅរបស់ព្រះ ជាមួយនឹងផ្នែកនៃជីវិតរបស់ព្រះនៅក្នុងយើង។ យើងមិនអាចវិនាសជាងព្រះអាចវិនាសបានទេ បើយើងព្យាយាម។ ដូច្នោះ យើងមានជីវិតអស់កល្បជានិច្ច ហើយនឹងត្រូវបានលើកឡើងនៅថ្ងៃចុងក្រោយ។ អស្ចារ្យណាស់? នោះនឹងធ្វើឱ្យបាទីស្ទ មេតូឌីស ចាប់ដៃគ្នាហើយស្រែក។ មែនអត់? ប្រាកដណាស់។ ហ្នឹងហើយ។

14 នោះជារឿងល្អអំពីសាសនាសម័យដើម។ វាគ្រាន់តែធ្វើឱ្យមនុស្សគ្រប់គ្នាអង្គុយជាមួយគ្នាហើយស្រឡាញ់គ្នាទៅវិញទៅមក។ ប្រាកដណាស់។ យកភាពខុសគ្នាទាំងអស់ចេញ បង្កើតជាជីវិតថ្មី។ វានឹងបង្កើតជា—អារ៉ាំមួយ និងអារ៉ាំមួយគូ ដាក់ដៃជុំវិញគ្នាហើយនិយាយថា “បងប្រុស តើអ្នកសុខសប្បាយជាទេ?”

ហ្នឹងហើយ។ ប្រាកដណាស់។ វានឹងធ្វើរូបសូត្រ និងកាលីកូ ដាក់ដែរបស់ពួកគេ ហើយនិយាយថា “បងស្រី ខ្ញុំស្រឡាញ់អ្នក។” នោះហើយជាអ្វីដែលវាធ្វើ។ វា ប្រាកដណាស់ គ្រាន់តែធ្វើឱ្យមានភាពខុសគ្នា។ “អ្នកមានឬអ្នកក្រ ចំណងឬ សេរីភាព យើងទាំងអស់គ្នាតែមួយនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ។”

15 ថ្ងៃអាទិត្យ នៅរោងឧបោសថដែលខ្ញុំឃើញមានមនុស្សមួយក្រុមទាំងមូល អង្គុយនៅទីនេះ យើងមាន—យើងមាន—មេរៀនសាលាថ្ងៃអាទិត្យស្តីពី “ការ ប្រោសលោះដោយឈាម។” ហើយខ្ញុំបានអង្វរសុំនៅក្នុងវា រហូតដល់ខ្ញុំមាន អារម្មណ៍ថាខ្ញុំនៅតែស្ថិតនៅក្នុងវិស័យផ្សេងទៀតនៅកន្លែងណាមួយ លើ: *ការ ប្រោសលោះដោយឈាម។*

16 ហើយយប់នេះ បន្ទាប់ពីក្រុមគ្រួសារបានចាកចេញ ហើយបានមកទីនេះ មុនម៉ោង ដើម្បីស្តាប់ចម្រៀង ជាដើម ខ្ញុំនៅក្នុងបន្ទប់។ ហើយហាក់ដូចជា...ខ្ញុំ ចាប់ផ្តើមអាននៅក្នុងបទគម្ពីរ ហើយខ្ញុំបានរកឃើញអ្វីមួយ។ ខ្ញុំគិតថា “មែនហើយ ប្រសិនបើព្រះអម្ចាស់សព្វព្រះហឫទ័យ ខ្ញុំនឹងនិយាយបន្តិចនៅយប់នេះ។”

17 នោះជា *ការប្រោសលោះដោយឈាម* ថ្ងៃអាទិត្យ។ ឥឡូវនេះ យប់នេះ ខ្ញុំ នឹងនិយាយអំពី*ការប្រោសលោះដោយអំណាច*។ ហើយនៅយប់ថ្ងៃស្អែក ខ្ញុំនឹង និយាយអំពី*ការប្រោសលោះដោយពេញលេញ* (ប្រសិនបើព្រះសព្វព្រះហឫទ័យ នោះគឺ) នៅក្នុង*សេចក្តីអំណរ*។ នៅក្នុងឈាម អំណាច និងសេចក្តីអំណរ ការ ប្រោសលោះ!

18 ហើយដើម្បីទាញវាចេញ...ឥឡូវនេះ មនុស្សជាច្រើន មិនអីទេ អ្នកប្រាជ្ញ ដែលមានការអប់រំដឹងពីរបៀបបំបែកនិងផ្តល់ការបើកសម្តែងទាំងនេះ ប្រហែលជា សម្រាប់*ការនេះ* ឬ*នោះ* ឬ*បោះខ្លះ*។ ប៉ុន្តែខ្ញុំ ខ្ញុំជាប្រភេទគ្រូអធិប្បាយដែលមិន ចេះអក្សរនៅទីនេះ...រឿងតែមួយគត់ដែលខ្ញុំដឹងត្រូវធ្វើ ដើម្បីឱ្យប្រាកដថាខ្ញុំនៅជិត ត្រឹមត្រូវ យ៉ាងណាក៏ដោយ គឺត្រូវទៅស្រមោល។ ប្រសិនបើខ្ញុំចាប់ផ្តើមដើរឆ្ពោះទៅ រកជញ្ជាំង ហើយពន្លឺនៅចំហៀងនេះ ខ្ញុំអាចប្រាប់ពីអ្វីដែលខ្ញុំមើលទៅដូច មិនថាខ្ញុំ ជាសត្វជើង-បួន ឬ—ឬសត្វស្លាប ឬវាជាអ្វី ប្រសិនបើខ្ញុំឃើញប្រភេទនៃស្រមោល ដែលខ្ញុំឆ្លុះបញ្ចាំង។

19 ឥឡូវនេះ សញ្ញាចាស់គឺជាស្រមោលនៃគម្ពីរសញ្ញាថ្មី។ វាជាអវិជ្ជមាន។ ដូចជា ព្រះច័ន្ទ ទៅព្រះអាទិត្យ ព្រះអាទិត្យរះនៅលើព្រះច័ន្ទ ឆ្លុះបញ្ចាំងពីពន្លឺមកផែនដី។

ហើយខ្ញុំគ្រាន់តែស្រឡាញ់គម្ពីរសញ្ញាចាស់! វាពេញដោយប្រស្នាដូចនោះ ឬដូចដែលវាអាច។ ឥឡូវនេះ ល្អឥតខ្ចោះ...

20 នៅក្នុងលោកុប្បត្តិ នៅពេលដែលព្រះបានបង្កើត—ព្រះអាទិត្យ ដំបូង ព្រះច័ន្ទបន្ទាប់ ព្រះច័ន្ទនិងព្រះអាទិត្យតំណាងឱ្យព្រះគ្រីស្ទនិងក្រុមជំនុំ។ ដូចជា ព្រះអាទិត្យរះឡើងដោយអំណាចនិងសិរីល្អរបស់វា ហើយនៅពេលដែលវាធ្លាក់ចុះ វាឆ្លុះបញ្ចាំងពីពន្លឺរបស់វាទៅកាន់ព្រះច័ន្ទ នៅក្នុងភាពងងឹត ដើម្បីផ្តល់ពន្លឺនៅលើផែនដីខណៈពេលដែលព្រះអាទិត្យបាត់។ ព្រះយេស៊ូវ នៅពេលដែលទ្រង់បានចាកចេញ ទ្រង់បានចូលទៅក្នុងសិរីល្អ ហើយបានឆ្លុះបញ្ចាំងពីពន្លឺរបស់ទ្រង់មកលើក្រុមជំនុំ ដើម្បីផ្តល់ឱ្យ ក្រុមជំនុំ ពន្លឺនៃដំណឹងល្អរហូតដល់ទ្រង់ត្រឡប់មកវិញ អូ ខ្ញុំអើយ ហើយបន្ទាប់មកពួកគេនឹងរៀបការ។ នោះនឹងអស្ចារ្យណាស់។ វានឹងក្លាយជាពន្លឺដ៏អស្ចារ្យមួយនៃព្រះច័ន្ទហើយ...“កូនចៀមគឺជាពន្លឺរបស់វា” ពួកគេមិនត្រូវការព្រះអាទិត្យទៀតទេ នៅក្នុងទីក្រុង។

21 ឥឡូវនេះសម្រាប់ការមើលជាមុនបន្តិច ចូរយើងត្រលប់ទៅនិក្ខមនំវិញ។ ហើយខ្ញុំសង្ឃឹមថាអ្នកមិនធុញទ្រាន់នឹងខ្ញុំនិយាយនៅក្នុងនិក្ខមនំទេ។

22 មានពេលមួយ នៅក្នុងព្រះវិហាររបស់ខ្ញុំឆ្លងកាត់ទន្លេ ខ្ញុំបានអធិប្បាយ ខ្ញុំជឿប្រហែលមួយឆ្នាំប្រាំមួយខែ លើយ៉ូប។ រាល់យប់ពួកគេត្រលប់មកវិញ ខ្ញុំគ្រាន់តែយកផ្នែកតូចមួយរបស់យ៉ូប ហើយបន្ត យើងនឹងធ្វើឱ្យវាដំណើរការតាមរយៈព្រះគម្ពីរ។

23 បទគម្ពីរនីមួយៗមានលំអិតជាមួយគ្នា។ គ្មានភាពផ្ទុយគ្នានៅក្នុងព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះទេ។ អត់ទេ? វាគ្រប់លក្ខណ៍! សៀវភៅតែមួយគត់ដែលបានសរសេរដែលត្រូវបានបំផុសគំនិតបែបនោះ ដែលអាចឥតខ្ចោះ...សរសេរដោយអ្នកនិពន្ធជាច្រើន និងជាច្រើនរយឆ្នាំខុសគ្នា ហើយពួកគេម្នាក់ៗ ដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធមានបន្ទូល ភ្ជាប់ជាមួយគ្នា។ នោះហើយជាហេតុផល នៅលើសៀវភៅបន្ថែមទាំងអស់នេះ ម៉ាកាកប៊ីនិងអ្វីៗ វាមិនស្របគ្នានឹងរឿងនេះទេ ដូច្នេះខ្ញុំមិនទទួលយកវាទេ។ នេះជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ សម្រាប់ខ្ញុំ។

24 ហើយស្ត្រីម្នាក់បានសរសេរសំបុត្រមកខ្ញុំហើយនិយាយថា...ខ្ញុំកំពុងអធិប្បាយ ការងារនៅលើគំនរផេះ។ នាងបាននិយាយថា “បងប្រុសប្រាណហាំ អ្នកធ្លាប់មានយ៉ូបនៅលើគំនរផេះយូរល្មមហើយ តើអ្នកមិនគិតទេឬ? បាននៅ

ទីនោះប្រហែលប្រាំមួយសប្តាហ៍។” បាននិយាយថា “ហេតុអ្វីបានជាអ្នកនាំគាត់ ចេញពីគំនរផេះ?”

25 មែនហើយ ខ្ញុំបាននិយាយថា “នៅពេលដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធឈប់បុព្វ ព្រះបន្ទូលចេញពីទីនោះ ខ្ញុំគិតថាខ្ញុំនឹងត្រូវឈប់និយាយ។” ប៉ុន្តែដរាបណាទ្រង់ រក្សាខ្ញុំនិយាយអំពីគាត់នៅលើគំនរផេះ មែនហើយ ខ្ញុំគ្រាន់តែនៅជាមួយវា ហើយ ព្រលឹងបានសង្គ្រោះ។

26 ដូច្នោះ ដូចជាអ្នកផ្សាយដំណឹងល្អបានមកទីក្រុង។ គាត់បានអធិប្បាយ នៅ យប់មួយ គាត់បានអធិប្បាយអំពីការប្រែចិត្ត។ នៅយប់បន្ទាប់ គាត់បានអធិប្បាយ អំពីការប្រែចិត្ត។ នៅយប់បន្ទាប់ គាត់បានអធិប្បាយអំពីការប្រែចិត្ត។ បន្ទាប់ពី ប្រហែលបួនឬប្រាំយប់ ក្រុមប្រឹក្សាឌីកុនបានជួបគាត់ហើយនិយាយថា “បងប្រុស តើអ្នកមិនអាចអធិប្បាយអ្វីផ្សេងទៀតក្រៅពីការប្រែចិត្តបានទេ?”

27 បាននិយាយថា “អូ បាទ។ សូមឲ្យពួកគេទាំងអស់ប្រែចិត្តជាមុនសិន បន្ទាប់មកខ្ញុំនឹងអធិប្បាយអំពីអ្វីផ្សេងទៀត។” ដូច្នោះនោះជា—គំនិតល្អ។ ពួកគេម្នាក់ៗប្រែចិត្ត បន្ទាប់មកយើងអាចអធិប្បាយអំពីអ្វីផ្សេងទៀត។ ត្រូវហើយ។

28 សម្រាប់ការមើលជាមុនបន្តិចឥឡូវនេះ ចំពោះអ្នក ឬជាពិសេសអ្នកដែល មិនបាននៅពេលខ្ពស់ចុះពីក្រុងថ្ងៃអាទិត្យ។ យើងចង់ត្រលប់ទៅជំពូកទី១២វិញ។ ប៉ុន្តែគំនិតជាមូលដ្ឋានរបស់យើងនៅយប់នេះគឺនៅក្នុងជំពូកទី ១៤ ដោយ ចាប់ផ្តើមជាមួយខទី ១៣ នៃនិក្ខមនំ។ ឥឡូវនេះ យើងបានចាកចេញនៅខទី១០ នៅព្រឹកថ្ងៃអាទិត្យ នៃ “ការប្រោសលោះដោយឈាម។” អ្នកទាំងអស់គ្នាភាគច្រើន ស្គាល់រឿងនេះ ខ្ញុំប្រាកដ។

29 ឥឡូវនេះយើងដឹងថាយើងអាចទាញស្លឹកនៃសៀវភៅនេះមកវិញ ហើយ បើកទំព័រទាំងនេះ។ ប៉ុន្តែមានតែមួយគត់ដែលអាចបើកសៀវភៅបាន នោះគឺ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។

30 យ៉ូហានបានឃើញសៀវភៅ។ វាត្រូវបានផ្សាភ្ជាប់។ “ហើយគាត់បានយំ ដោយសារតែគ្មាននរណាម្នាក់នៅស្ថានសួគ៌អាចបើកវាបានទេ គ្មានមនុស្សនៅ លើផែនដី គ្មានមនុស្សនៅក្រោមផែនដី។ ប៉ុន្តែមានកូនចៀមមួយដែលត្រូវបាន សម្លាប់តាំងពីកំណើតផែនដី មកយកសៀវភៅចេញពីព្រះហស្តស្តាំរបស់ទ្រង់ដែល

ដាក់លើបល្ល័ង្ក ហើយបានបើកត្រានិង—ហើយបើក—សៀវភៅ ដោះត្រានោះ។ ហើយទ្រង់មានភាពសក្តិសម ដ្បិតទ្រង់ត្រូវបានគេសម្លាប់តាំងពីកំណើតផែនដី។”

31 ចូរនិយាយទៅកាន់ទ្រង់នៅយប់នេះ ហើយសុំឱ្យទ្រង់បើកវាសម្រាប់យើង ឥឡូវនេះ។

32 ឥឡូវនេះ ឱព្រះវរបិតាដ៏ជាទីស្រឡាញ់ យើងមករកទ្រង់ ដោយនិយាយទៅ កាន់ទ្រង់ជាមុនសិន ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ អធិស្ឋានឥឡូវនេះ ដូចដែលយើង ឈរនៅទីនេះ ជ្រកនៅក្រោមដំបូលនេះ យប់នេះ ដែលជាកន្លែងដែលខ្យល់ព្យុះ កំពុងបោកបក់នៅខាងក្រៅ ភ្លៀងធ្លាក់មក យើងមានអំណរគុណណាស់ដែលមាន ដំណាក់របស់ព្រះចូលមក។ ហើយយើងអរគុណដែលមានប៉មមួយ ជាជម្រក ទ្រង់ មានបន្ទូលថា “ព្រះនាមព្រះអម្ចាស់គឺជាប៉មដ៏អស្ចារ្យ មនុស្សសុចរិតរត់ចូលទៅ ក្នុងនោះ ហើយមានសុវត្ថិភាព។” យើងរីករាយណាស់ដែលយើងស្គាល់ព្រះនាម ព្រះអម្ចាស់ ហើយបានចូលមកក្នុងវា។

33 ឥឡូវនេះយើងអធិស្ឋានថាទ្រង់នឹងបើកព្រះបន្ទូលនេះដល់យើងនៅយប់នេះ ព្រះវរបិតា។ សូមឲ្យព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធយាងមក ហើយចូលទៅក្នុងព្រះបន្ទូល។ សូមកាត់បបូរមាត់របស់អ្នកបម្រើដ៏កំសត់ដ៏កំសត់នេះ ហើយចិត្តរបស់អ្នកដែល ស្តាប់ កូនរបស់ទ្រង់។ ហើយសូមឲ្យព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធយកព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ហើយដាក់វានៅក្នុងចិត្តគ្រប់ទាំងកន្លែងដែលវាត្រូវការ។ សូមប្រទានពរដល់យើង ឥឡូវនេះ។ កែប្រែគំនិតរបស់យើង នៅយប់នេះ ក្នុងព្រះវិញ្ញាណរបស់ទ្រង់។ ទទួល បានសិរីរុងរឿងចេញពីកម្មវិធី។ សង្គ្រោះអ្នកដែលបាត់បង់។ ព្យាបាលអ្នកជំងឺ។ នាំអ្នកឈប់ជឿមកផ្ទះវិញ ព្រះអម្ចាស់អើយ។ ហើយយើងនឹងថ្វាយការសរសើរ ដល់ទ្រង់ ដ្បិតយើងសូមក្នុងព្រះនាមទ្រង់ ពីព្រះរាជបុត្រាស្ថានភាររបស់ទ្រង់ គឺ ព្រះយេស៊ូវ។ អាម៉ែន។

34 ឥឡូវនេះសូមបើកទៅខ្លី ១០ នៃជំពូកទី ១២ នៃនិក្ខមនំ។ យើងកំពុង អាន “ការប្រោសលោះដោយឈាម” របៀបដែលព្រះបានតែងតាំងកូនចៀមមួយ ដើម្បីសម្លាប់នៅក្នុងផ្ទះនីមួយៗ របៀបដែលមិនមានអ្វីនៅសល់។

35 ការជំនុំជំរះបានធ្លាក់ចុះ ហើយការវិនិច្ឆ័យចុងក្រោយឥឡូវនេះបានត្រៀមខ្លួន ជាស្រេចដើម្បីធ្លាក់ចុះ។ ព្រះនឹងបំពេញព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ ទៅកាន់សំបុត្រ។

ហើយការវិនិច្ឆ័យទាំងអស់នោះមានទីសម្គាល់ដ៏ល្អឥតខ្ចោះ ឬប្រភេទដ៏ល្អឥតខ្ចោះ នៃការជំនុំជំរះដែលត្រៀមខ្លួនជាស្រេចដើម្បីធ្លាក់ចុះឥឡូវនេះ។

36 ហើយប្រសិនបើអ្នកនឹងកត់សម្គាល់ មុនពេលការជំនុំជំរះធ្លាក់ចុះ ឥឡូវនេះ អ្នកដឹកនាំប្រហែលជាមិនយល់ស្របជាមួយខ្ញុំលើរឿងនេះ វាមិនអីទេ ប៉ុន្តែមុន ពេលការជំនុំជំរះបានចាប់ផ្តើមវាយប្រទេសអេហ្ស៊ីប ព្រះបានបញ្ជូនអ៊ីស្រាអែលទៅ ហ្គោសិន។ ពួកគេនៅហ្គោសិន ហើយគ្មានគ្រោះកាចណាមួយបានធ្លាក់មកលើ ពួកគេឡើយ។ ប្រភេទដ៏ល្អឥតខ្ចោះនៃក្រុមជំនុំបានឆ្លងកាត់ ឆ្លងកាត់ទុក្ខវេទនា ឃើញទេ។ ត្រូវហើយ។

37 បន្ទាប់មកនៅគ្រោះកាចចុងក្រោយដែលបានវាយប្រហារផែនដីនៅទីនោះ ឬ បានវាយប្រហារប្រទេសអេហ្ស៊ីប គឺការស្លាប់។ អ្នកទាំងអស់គ្នាជាអ្នកអានព្រះគម្ពីរ នៅទីនេះ ស្គាល់មេរៀនសាលាថ្ងៃអាទិត្យរបស់អ្នក ហើយបានយករឿងនេះ ប្រហែលជាច្រើនដង។ ប៉ុន្តែ ការស្លាប់គឺជាសត្រូវចុងក្រោយដែលបានវាយប្រហារ ប្រទេសអេហ្ស៊ីប។

38 ហើយសត្រូវចុងក្រោយដែលនឹងវាយប្រហារក្រុមជំនុំឥឡូវនេះគឺសេចក្តីស្លាប់ និយាយខាងវិញ្ញាណ។ អស់អ្នកដែលនឹងមិនដើរតាមព្រះគ្រីស្ទ—នៅក្នុងពិធីបុណ្យ ជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ នឹងសូតខាងវិញ្ញាណហើយស្លាប់ ក្រុមជំនុំ អ្នក អាចមើលឃើញវាឥឡូវនេះ។ បន្ទាប់ពីការប្រជុំនិងអ្នកផ្សាយដំណឹងជាច្រើន ល្អ ដ៏អស្ចារ្យជាច្រើនបានឆ្លងកាត់ទឹកដី ហើយ ប៉ុន្តែ ក្រុមជំនុំ នោះគឺការនិយាយ ខាងនយោបាយ-ព្រះវិហារគឺកាន់តែអាក្រក់គ្រប់ពេលវេលា។ សមាជិករបស់វា គ្រាន់តែរស់នៅតាមវិធីដែលពួកគេចង់ធ្វើ ធ្វើអ្វីដែលពួកគេចង់ធ្វើ នៅឡើយទេ ដោយហៅខ្លួនឯងថាជាគ្រីស្ទាន ហើយនិយាយថាពួកគេមិនអីទេ។

39 ដើម្បីក្លាយជាគ្រីស្ទាន មានន័យថា “ដូចជាព្រះគ្រីស្ទ”។ កុំទៅកន្លែងដែល អ្នកមិនចង់ទៅប្រសិនបើព្រះគ្រីស្ទនឹងយាងមក។ កុំនិយាយអ្វីដែលអ្នកមិន ចង់និយាយនៅពេលដែលព្រះគ្រីស្ទយាងមក។ កុំធ្វើអ្វីដែលអ្នកមិនចង់ធ្វើ នៅពេលដែលព្រះគ្រីស្ទយាងមក។ គិតអ្វីដែលអ្នកមិនចង់គិតនៅពេលដែល ព្រះគ្រីស្ទយាងមក។ រក្សាការជម្រុញមួយរបស់អ្នក បេះដូងរបស់អ្នកផ្ដោតលើកាល់ វ៉ារី។ អាម៉ែន។ “ចូរដើរក្នុងពន្លឺ ដូចជាទ្រង់នៅក្នុងពន្លឺ ហើយយើងមានការប្រកប គ្នាទៅវិញទៅមក ហើយព្រះលោហិតរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ជាព្រះរាជបុត្រារបស់



ព្រះ សំអាតយើងពីអំពើទុច្ចរិតទាំងអស់។” នោះជាមេតូឌីស បាទីស្ទ និងយើង ទាំងអស់គ្នា ធ្វើឱ្យយើងទាំងអស់គ្នាតែមួយនៅក្នុងទ្រង់។

40 ឥឡូវនេះ ចុងក្រោយ រឿងចុងក្រោយគឺការស្លាប់។ ហើយមុនពេលដែល សេចក្តីស្លាប់មកដល់ មានដង្ហាយធួនសម្រាប់សេចក្តីស្លាប់នោះ សម្រាប់អស់អ្នក ដែលចង់គេចពីវា។

41 ហើយមានដង្ហាយធួនមួយដែលបានធ្វើមុនការបំផ្លិចបំផ្លាញទីមួយ នៃគ្រា ទឹកជំនន់។ ព្រះមានគ្រូអធិប្បាយពីសេចក្តីសុចរិត គឺណូអេ ហើយគាត់បាន អធិប្បាយមួយរយម៉ែត្រ សម្រាប់មនុស្សចូលមកក្នុងទូកធំ។ ហើយអ្នកដែល បដិសេធដោយចេតនាមិនទៅ គ្មានអ្វីនៅសល់ក្រៅពីការជំនុំជំរះទេ។

42 ហើយថ្ងៃនេះ មនុស្សដែលបដិសេធមិនដើរក្នុងពន្លឺនៃព្រះគ្រីស្ទ អ្នកបាន បដិសេធសេចក្តីមេត្តាករុណា ដូច្នោះគ្មានអ្វីនៅសល់ក្រៅពីការជំនុំជំរះទេ។ ហ្នឹងហើយ។ មានផ្នែកខាងស្តាំនិងខាងឆ្វេង តែមួយគត់ដែលអ្នកអាចទៅបាន។ ហើយអ្នកធ្វើជម្រើសរបស់អ្នក។

43 ឥឡូវនេះ យើងឃើញមុនពេល—យប់ដ៏អាក្រក់មកដល់ អ៊ីស្រាអែលត្រូវបាន បញ្ជា ហើយយើងបានយកវារួចហើយ ពីការសម្លាប់កូនចៀម។

44 ព្រះបាននាំក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់ចូលទៅក្នុងនិក្ខមនំ ដើម្បីនាំវាចេញពីប្រទេស អេហ្ស៊ីប ចូលទៅក្នុងទឹកដីសន្យា។ ខ្ញុំចូលចិត្តវា។ ពួកគេបានធ្វើដំណើរទៅ ដើម្បី កាន់កាប់ទឹកដី។ ព្រះបានប្រទានដីដល់ពួកគេ ប៉ុន្តែវាត្រូវបានហ៊ុមព័ទ្ធដោយអគារ ធំៗ និងរបង។ ហើយជញ្ជាំងជុំវិញក្រុងយេរិទូ រទេះសេះអាចរត់ជុំវិញវា។ ហើយ គ្រាន់តែគិតពីរឿងនោះ ព្រះមានបន្ទូលថា “ខ្ញុំបានឱ្យវាទៅអ្នក។ វាជារបស់អ្នក។” ប៉ុន្តែពួកគេត្រូវសម្អាត សម្អាតវា។

45 ហើយនោះជាអ្វីដែលព្រះបានធ្វើនៅថ្ងៃនេះ។ ទ្រង់បានប្រទានដល់អ្នកគ្រប់គ្នា ដែលចង់បានវា ពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ប៉ុន្តែអ្នកត្រូវតែចូល ទៅក្នុង កាន់កាប់វា នោះហើយជាអ្វីទាំងអស់ ប្រយុទ្ធប្រឆាំងនឹងភាពខុសគ្នា ហើយបំបែកជញ្ជាំង ហើយចាប់ផ្តើមនៅទីនោះហើយទទួលបានវា។

46 អ្នកនិយាយថា “គ្រូគង្វាលបាននិយាយថា វាមិនមែនសម្រាប់យើងនៅ ថ្ងៃនេះទេ។” គ្រាន់តែដើររលឹអតីតកាលវា។ “ម្តាយបាននិយាយថា ខ្ញុំនឹងរត់អ្នក

ចេញពីផ្ទះ។” ទៅអតីតកាលវា។ “ប្តីនិយាយថា ‘ខ្ញុំនឹងចាកចេញពីអ្នក។’” ទៅ  
អតីតកាលវា។ ហ្នឹងហើយ។ ត្រូវតែទៅនិងកាន់កាប់វា! ហ្នឹងហើយ។

47 ការព្យាបាលដ៏ទេវភាពគឺសម្រាប់អ្នករាល់គ្នា។ អ្នករាល់គ្នានៅទីនេះនៅយប់  
នេះ ដោយជំងឺមហារីក ជំងឺបេះដូង អ្វីក៏ដោយដែលព្រះបានប្រទានការសន្យា។  
ហើយវាជារបស់អ្នក ប៉ុន្តែអ្នកត្រូវទៅហើយកាន់កាប់វា។

48 ឥឡូវនេះអ្នកនិយាយថា “មែនហើយ ខ្ញុំគ្រាន់តែមិនមានអារម្មណ៍ល្អទេ។”  
នោះមិនមានអ្វីដែលត្រូវធ្វើជាមួយវាទេ។ ការសន្យាគឺជារបស់អ្នក។ ព្រះប្រទាន  
វាដល់អ្នក។ គ្រាន់តែចូលទៅហើយសម្លាប់ពួកកីលីស្ទិន ពីម្ខាងទៅម្ខាងទៀត។  
ហើយយកពួកហេរីនិង—និងសាសន៍អារម្ម៍ទាំងអស់ចេញ គ្រាន់តែសម្លាប់ពួកគេ  
ចេញ។ ចូលទៅ យកវា។ ព្រះទ្រង់មានបន្ទូលថា “វាជារបស់អ្នក។ ទៅយកវា។”

49 ប៉ុន្តែទ្រង់មិនបានមានបន្ទូលថា “ឥឡូវនេះ ខ្ញុំនឹងចូលទៅ បោសសម្អាតវា  
ទាំងអស់ ហើយសង់អ្នកនូវទីក្រុងស្អាតៗមួយចំនួន ហើយដាក់អ្នកនៅលើផ្លូវ  
ងាយស្រួល។” គាត់មិនធ្វើដូច្នោះទេ។

50 ទ្រង់ប្រទានឱ្យអ្នក ហើយអ្នកមានអ្វីដែលត្រូវធ្វើ។ ទ្រង់ល្អគ្រប់គ្រាន់ដើម្បីផ្តល់  
ឱ្យអ្នកនូវដី ទ្រង់មានបន្ទូលថាទ្រង់នឹងជួយអ្នក ហើយនៅជាមួយអ្នក។ ទៅយកវា!

51 ហើយប្រសិនបើអ្នកឈឺ យប់នេះ ពិការ ខ្វាក់ គរ ថ្លង់ អ្វីក៏ដោយដែល  
អ្នកមាន ទៅ ទទួលការព្យាបាល។ ព្រះទ្រង់មានបន្ទូលថាវាជារបស់អ្នក។ វាជា  
កម្មសិទ្ធិរបស់អ្នក។ ព្រះបានប្រទានវាដល់អ្នក។

52 ទ្រង់បានប្រាប់ពួកគេថា ទ្រង់នឹងផ្តល់ឱ្យពួកគេនូវទឹកដីនោះ។ បានចាត់ទេវតា  
មួយអង្គនៅចំពោះមុខពួកគេ ដើម្បីថែរក្សាផ្លូវ នាំពួកគេចូលទៅក្នុងកន្លែងដែលវា  
នៅ។

53 សូមក្រឡេកមើលពួកគេជាអ្នកស៊ើបការណ៍នៅពេលពួកគេឆ្លងកាត់។ ១០  
នៅទីនេះពួកគេត្រឡប់មកវិញ បាននិយាយថា “អូ យើងមិនអាចធ្វើបានទេ។ វា  
មិនអាចទៅរួចទេ។ ហេតុអ្វី យើងជាអ្នកវិទ្យាសាស្ត្រ ហើយយើងបានមើលរឿង  
នេះចប់ហើយ។ វាមិនអាចទៅរួចទេតាមបែបវិទ្យាសាស្ត្រ។ យើងមិនអាចធ្វើវា  
បានទេ។”

54 ប៉ុន្តែមានមិត្តពីរនាក់ ម្នាក់ឈ្មោះយ៉ូស្វេ និងម្នាក់ឈ្មោះកាលែប។ ពួកគេ

មិនបានសម្លឹងមើលអ្វីដែលផ្នែកវិទ្យាសាស្ត្រនោះទេ។ ពួកគេកំពុងសម្លឹងមើលអ្វីដែលព្រះមានបន្ទូល។ បាននិយាយថា “យើងអាចធ្វើវាបាន។” ហើយនោះជាការត្រឹមត្រូវ។ ហើយពួកគេបានយកភស្តុតាងមួយចំនួនមកវិញថាវាជាដីល្អ។

55 ខ្ញុំរីករាយនឹងភស្តុតាងនោះ (មែនទេ?) ដែលមានដីល្អនៅពីលើយើង! ហើយយើងនៅលើផ្លូវរបស់យើងនៅយប់នេះ។ ហាលេលូយ៉ា! ត្រូវហើយ។

56 ពួកគេនៅទីនេះ ឥឡូវនេះ មុនការប្រោសលោះ។ ព្រះបានតម្រូវឱ្យកូនចៅអ៊ីស្រាអែល ថាពួកគេប្រាកដជាត្រូវបានការពារ ដើម្បីសម្លាប់កូនចៀមនេះ។ ហើយដាក់ឈាមនៅលើធ្នឹម ផ្នែកខាងលើនៃទ្វារ ដូចនេះនិងបង្គោលនីមួយៗ។

57 ហើយគេត្រូវចូលទៅស៊ីសាច់ចៀមនេះ ចំណាំ កូនចៀមទាំងអស់ មិនមែនគ្រាន់តែជាផ្នែករបស់វាប៉ុណ្ណោះទេ។ រាល់វានីមួយៗត្រូវបរិភោគ។

58 មនុស្សខ្លះនិយាយថា “ខ្ញុំនឹងយកផ្នែកនេះ ហើយខ្ញុំនឹង—ខ្ញុំនឹងជឿផ្នែកនេះ។” ប៉ុន្តែអ្នកត្រូវយកវាទាំងអស់ គ្រប់បន្តិចបន្តួចរបស់វា។ និយាយថា “អូ ខ្ញុំជឿថាទ្រង់បានងរហូសដោយសារអំពើវិលងរបស់យើង ប៉ុន្តែ ដោយស្នាមរបូសរបស់ទ្រង់ ខ្ញុំមិនដឹងអំពីវាទេ។” យើងចង់បានទាំងអស់។ បន្តិចនៃវាត្រូវបានបរិភោគទាំងអស់។ វាខ្លះពិបាក ប៉ុន្តែយើងត្រូវញ៉ាំវាទោះយ៉ាងណាក៏ដោយ។ ព្រះទ្រង់មានបន្ទូលដូច្នោះ។

59 សូមកត់សម្គាល់ខទី១០ឥឡូវនេះ។

*កុំទុកឲ្យអ្វី—នៅសល់ដល់...ព្រឹកឲ្យសោះ បើមានសល់អ្វី...ដល់ព្រឹក...នោះត្រូវដុតចោលវិញ។*

60 ហើយឥឡូវនេះ គ្មានអ្វីនៅសល់ទេ អ្វីគ្រប់យ៉ាង។ ឥឡូវនេះ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “នៅពេលដែលអ្នកបរិភោគវា កុំបរិភោគវានៅ ឬសាច់នៅ ប៉ុន្តែអ្នកត្រូវតែបរិភោគវាឆ្អិនល្អ។” ហើយខ្ញុំចូលចិត្តវា។

61 មនុស្សដែលព្យាយាមបរិភោគព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ហើយពួកគេយកវាដូចជានៅ ទំពារវា ហើយខ្នាក់វា និងអ្វីៗផ្សេងទៀត។ និយាយថា “អូ ខ្ញុំគ្រាន់តែមិនអាចយកវាបានទេ។ ខ្ញុំមិនអាចទ្រាំទ្របានទេ។” វាមិនត្រូវបានចម្អិនគ្រប់គ្រាន់ទេ។ ហ្នឹងហើយ។

62 គាត់បាននិយាយថា “ចម្អិនវាដោយភ្លើង។” ភ្លើងតំណាងឱ្យព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ អ្នកទទួលបានព្រះនៅក្នុងចិត្តរបស់អ្នកជាមុនសិន ហើយវានឹងចម្អិនវាសម្រាប់អ្នក។ នោះជាការត្រឹមត្រូវ។ ចម្អិនវាចេញ ធ្វើរួច តាមរដូវកាល បន្ទាប់មកវាមានរសជាតិឆ្ងាញ់។

63 ឥឡូវនេះ អ្នកមិនអាចឈរវែងបានទេ នៅខាងក្រៅនិយាយថា “អូ ខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនដឹងថាតើវាសម្រាប់ខ្ញុំឬអត់ទេ។ នោះប្រហែលជាថ្ងៃកន្លងផុតទៅ។” គ្រាន់តែទទួលបានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធជាមុនសិន ហើយមើលពីអ្វីដែលជាការព្យាបាលដ៏ទេវភាពមានន័យសម្រាប់អ្នកបន្ទាប់មក។

64 រកមើលថាតើសាសនាដែលមានចិត្តមានន័យយ៉ាងណាចំពោះអ្នក នៅពេលដែលអ្នកបានទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៅទីនេះដើម្បីចម្អិនកូនចៀមដូចដែលវាមក។ អាម៉ែន។ នោះជាការត្រឹមត្រូវ។ ចម្អិនសាច់ចៀមជាមុនសិន។ ហើយអ្នកត្រូវតែមានភ្លើងដើម្បីចម្អិនវាជាមួយ។ វាគួរតែត្រូវបានដុត។ អូ ខ្ញុំអើយ នោះហើយជាពេលដែលវាល្អ។ ដុតវា វាគ្រាន់តែដុតចម្អិន...

65 ខ្ញុំបានឈរនៅទីនេះមិនយូរប៉ុន្មានទេ ដោយចំហុយដ៏ធំមួយ ហើយខ្ញុំបានកត់សម្គាល់ឃើញថាភ្លើងនោះក្តៅប៉ុណ្ណា ហើយវាគ្រាន់តែឆ្អិនហើយចម្អិនហើយនិងចម្អិន។ ហើយនៅពេលដែលវាកាន់តែក្តៅ នោះ—ស្នែនៅក្នុងលោហធាតុនៅក្នុងមាសទាំងអស់បានមកដល់កំពូល ហើយពួកគេបានបិទវាចោល។ ហើយពួកគេនឹងកំដៅភ្លើងឱ្យក្តៅបន្តិចនៅក្នុងកន្លែងចំហុយ។ ហើយបន្ទាប់មកនៅពេលដែលវាកាន់តែពុះកញ្ជ្រោល ពួកគេនឹងទទួលបានវត្ថុផ្សេងមួយចំនួនទៀត ពីវត្ថុនិងវត្ថុផ្សេងៗចេញពីវា។

66 ការឡើងមកដំបូងគឺកខ្វក់ ដូចជាកខ្វក់និងកក់។ ការឡើងមកបន្ទាប់គឺដ៏ដូចជា អូ គ្មានអ្វីល្អទេ ប្រាក់រហឹសមួយចំនួន និងរបស់ទាំងអស់នេះ ពួកគេបានមក ហើយដកវាចេញ។ បានបន្ត ចុះក្រោម ហើយរឿងចុងក្រោយដែលពួកគេបានយកចេញពីវាគឺ ធាតុដ៏ពណ៌លឿង។ នោះជាមាសរបស់មនុស្សល្ងើលើ។

67 អ្នកដឹងមានរឿងជាច្រើននៅក្នុងមនុស្សដែលព្យាយាមបោកបញ្ឆោតគ្នាទៅវិញទៅមកនៅពេលដែលអ្នកជាគ្រីស្ទាន ឬធ្វើដូចវា យ៉ាងណាក៏ដោយ។ ឃើញទេ? ប៉ុន្តែអ្នកគ្រាន់តែអនុញ្ញាតឱ្យព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធទៅវិញ្ញាណបរិសុទ្ធជាមុនយ៉ាងចេញ យក—យកមាសរបស់មនុស្សល្ងើលើទាំងអស់ចេញពីអ្នកផងដែរ។

68 មាសរបស់មនុស្សល្ងើល្ងើ មនុស្សជាច្រើនចេញទៅភាគខាងលិច ហើយពួកគេបានរកឃើញវាខ្លះ ហើយពួកគេគិតថា អូ ពួកគេបានវាយលុកអណ្តូងរ៉ែមាស។ វាក្លីជាងមាស។ ប៉ុន្តែវាជាមាសរបស់មនុស្សល្ងើល្ងើ មិនមានតម្លៃចំពោះវាទេ។

69 ហើយឥឡូវនេះពួកគេចម្លិនវា ហើយពួកគេបិទវាទាំងអស់ ហើយគ្រាន់តែបន្តចម្លិនវាហើយចម្លិនវា រហូតដល់វាជាមាសសុទ្ធ ដាំឱ្យពុះគ្មានអ្វីក្រៅពីមាសមួយរយភាគរយ។

70 ហើយនោះជារបៀបដែលព្រះធ្វើនៅក្នុងក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់ ចាក់ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធលើវា ហើយចម្លិននៅទីនោះរហូតដល់ទ្រង់បានបោះចោលភាពលោកិយទាំងអស់ និងភាពខុសគ្នា និងភាពអាត្មានិយម និងការទាំងអស់នេះ រហូតដល់ទ្រង់គ្រាន់តែពុះវាចេញពីគ្រប់បុគ្គលដែលនឹងមករកទ្រង់។ អាម៉ែន។

71 ឥឡូវនេះ អ្នកអាចបញ្ជាក់វាបាន។ នេះគឺជាគំនិតដ៏ស្រស់ស្អាតមួយទៀតនៅទីនេះ នៅ—នៅខទី១១។

*ហើយត្រូវបរិភោគបែបយ៉ាងនេះ (ស្តាប់ការនេះ។) គឺដោយក្រវាត់ចង្កេះ... (ខ្ញុំចូលចិត្តវា។)...ពាក់ស្បែកជើង...ទាំងកាន់ដំបងនៅដៃ ហើយត្រូវបរិភោគឲ្យហ័សផង នេះជាដំណើររំលងនៃព្រះយេស៊ូវ។*

72 ខ្ញុំចូលចិត្តវា។ ខណៈពេលដែលអ្នកកំពុងបញ្ជាក់ សូមត្រៀមខ្លួនដើម្បីទៅ។ នោះហើយជាបញ្ហា។

73 សូមបើកទៅអេភេសូរ អំពីជំពូកទី៦នៃអេភេសូរ ហើយមើលនៅទីនេះនូវអ្វីដែលប៉ុលបាននិយាយអំពីការត្រៀមខ្លួនជាស្រេចនៃក្រុមជំនុំ ៦ជំពូកទី ១ នៃអេភេសូរចាប់ផ្តើមនៅខទី ១៤ នៃជំពូកទី ៦ ។

*ដូច្នេះ ចូរឲ្យឈរមាំមួនចុះ ដោយក្រវាត់សេចក្តីពិត...នៅចង្កេះ ហើយពាក់សេចក្តីសុចរិតទុកជាប្រដាប់បាំងដើមទ្រូង ...ទាំងពាក់សេចក្តីប្រុងប្រៀបរបស់ដំណឹងល្អនៃសេចក្តីសុខសាន្ត ទុកជាស្បែកជើង*

*ថែមទាំងយកសេចក្តីជំនឿទុកជាខែលផង ដែលអ្នករាល់គ្នានឹងអាចរំលត់ អស់ទាំងព្រួញឆេះ...របស់មេកំណាច ដោយសារខែលនោះបាន។*

ចូរយកសេចក្តីសង្គ្រោះទុកជាម្នាក់សឹក និងដាវរបស់ព្រះវិញ្ញាណដែរ  
គឺជាព្រះបន្ទូល:

- 74 ឃើញប៉ុលស្លៀកពាក់បុរសម្នាក់សម្រាប់សមរក្សមិ សម្រាប់ការហែក្បួន។
- 75 ព្រះ នៅដើមជំបូង ក្នុងការដោះអីស្រាអែល ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ឥឡូវនេះអ្នក គួរតែត្រៀមខ្លួនសម្រាប់ការហែក្បួន។ នៅពេលដែលអ្នកមកនៅក្រោមឈាម ចូរ ពាក់ស្បែកជើងរបស់អ្នក។ ក្រវ៉ាត់ចង្កេះរបស់អ្នក។ យកបុគ្គលិករបស់អ្នកនៅក្នុង ដែររបស់អ្នកហើយត្រៀមខ្លួនសម្រាប់ការហៅ។” ខ្ញុំចូលចិត្តវា។
- 76 បុរសម្នាក់ឥឡូវនេះ នៅពេលដែលគាត់ចូលមកក្នុងព្រះគ្រីស្ទ គាត់ទទួលបាន ស្បែកជើងដំណឹងល្អរបស់គាត់ ដើម្បីផ្សាយដំណឹងល្អ ម្នាក់នៃសេចក្តីសង្គ្រោះនៅ លើ ទ្រូងនៃសេចក្តីសុចរិត ចងចង្កេះរបស់គាត់។ មាន...
- 77 ជាធម្មតានៅក្នុងទាហានចាស់ នៅពេលដែលពួកគេពាក់គ្រឿងលម្អសង្គ្រាម នោះ ពួកគេមានខ្សែក្រវ៉ាត់ធំៗ។ ពួកគេបានចងវាជាមួយគ្នា ក្រវ៉ាត់ចង្កេះរបស់ពួកគេ ជាខែលទាំងនេះ ដើម្បីរក្សាលំពែងរបស់សត្រូវ។ នោះជាមេរៀនពិតសម្រាប់យើង! ហើយនៅពេលដែល—ចង្កេះចាប់ផ្តើមខ្សោយ ព្យួរចុះ ខែល ពួកគេនឹងរឹតបន្តឹងនៅ លើខ្សែក្រវ៉ាត់របស់ពួកគេ នាំពួកគេឱ្យតឹងម្តងទៀត។
- 78 រូបភាពដ៏ល្អឥតខ្ចោះនៅថ្ងៃនេះ! នៅពេលអ្នកចាប់ផ្តើមមានអារម្មណ៍ថាអ្នក កំពុងសម្រាក ឬអារក្សនិយាយថា “វាមិនមានប្រយោជន៍ទេ” ឈានដល់ចុះហើយ រឹតបន្តឹងខ្សែក្រវ៉ាត់បន្តិច ទាញដាវកាន់ដៃតឹងបន្តិច ហើយទៅមុខ។ ខ្ញុំចូលចិត្តវា ត្រៀមខ្លួនសម្រាប់ការហែក្បួន។
- 79 មនុស្សគ្រប់រូបដើរនៅក្រោមឈាមនោះ នៅយប់នោះ ត្រូវបានបញ្ជាឱ្យ ស្នាក់នៅទីនោះ កុំចេញទៅក្រៅរហូតដល់មានបញ្ជាមក ដើរក្បួន។
- 80 ហើយមនុស្សគ្រប់រូបដែលកើតពីព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះ ចូលមកក្នុងព្រះគ្រីស្ទ មានជីវិតអស់កល្បជានិច្ច ពាក់ខែល ប្រដាប់ពាក់លើទ្រូង ឈរត្រៀមខ្លួន ហើយ ហាមមិនឱ្យចាកចេញរហូតដល់មានបញ្ជាឱ្យហែក្បួន។
- 81 អូ តើវាមិនអស្ចារ្យទេឬ? តើអ្នកមិនសប្បាយចិត្តទេដែលអ្នកបានទទួលវា ទាំងអស់ យប់នេះ ទាហានអើយ?
- 82 ធ្លាប់មានអ្នកដឹកនាំចម្រៀងនៅរោងឧបោសថ ចម្រៀងរបស់យើងគឺ:

ការប្រយុទ្ធបានមកដល់ ទាហានគ្រីស្ទានអើយ  
 ទល់មុខគ្នានៅក្នុងជួរតឹងតែង  
 ជាមួយនឹងគ្រឿងសឹកភ្លឺចាំង ពណ៌  
 អ្វីត្រូវនិងខុសត្រូវបានភ្ជាប់នៅថ្ងៃនេះ  
 ការប្រយុទ្ធបានបន្ត ប៉ុន្តែកុំធុញទ្រាន់  
 ចូររឹងមាំ ហើយកាន់អំណាចរបស់ទ្រង់  
 បើព្រះគង់សម្រាប់យើង បដារបស់ទ្រង់លើយើង  
 យើងនឹងច្រៀងចម្រៀងរបស់អ្នកឈ្នះ។

83 ពួកគេជាច្រើនជាពួកបរិសុទ្ធចាស់បានទៅកាន់ផ្ទះ។ ប៉ុន្តែនៅថ្ងៃមួយ  
 ក្នុងចំណោមថ្ងៃទាំងនេះ គឺនៅក្នុងពិភពលោកថ្មី នៅពេលដែលពួកគេចូល  
 មកក្នុងទឹកដីសន្យា បដានៃលើផ្កាងនឹងនៅពីលើយើង ហើយយើងនឹងច្រៀង  
 ចម្រៀងរបស់អ្នកឈ្នះ។ នៅពេលដែលយើងអង្គុយនៅពិធីមង្គលការនៅយប់នោះ  
 នៅជុំវិញតុ តុដ៏អស្ចារ្យនោះ ប្រហែលជាវែងមួយសែនម៉ាយល៍ ជាមួយនឹងពួក  
 បរិសុទ្ធដែលលាងឈាមនៅជុំវិញនោះ។ ខ្ញុំចង់ចុះទៅតុហើយចាប់ដៃពួកគេម្នាក់ៗ  
 អាម៉ែន គ្រាន់តែស្រែក។ តើអ្នកចង់ឮខ្ញុំស្រែកទេ? រង់ចាំរហូតដល់ខ្ញុំទៅដល់ទីនោះ  
 មើលខ្ញុំ។ ខ្ញុំមិនទាន់ធំគ្រប់គ្រាន់នៅឡើយទេ សម្រាប់រឿងនេះ។

ប៉ុន្តែសូមកត់សម្គាល់ នៅលើការហែកូនឥឡូវនេះ។ ត្រៀមខ្លួនជាស្រេច។  
 យើងទៅ។

84 នេះជារូបភាពដ៏ក្រៀមក្រំមួយ មុនពេលយើងទៅដល់មេរៀនធម្មការរបស់យើង  
 ត្រូវបានរកឃើញនៅក្នុងខទី៣៨នៅទីនោះ។ ស្តាប់។

*ក៏មានមនុស្សសន្លឹកគ្រប់បែបឡើងទៅជាមួយដែរ...*

85 មានកន្លែងដែលអ៊ីស្រាអែលបានធ្វើខុស។ ជំនឿដ៏អស្ចារ្យត្រូវបានធ្វើ។  
 មនុស្សដែលមិនប្រើចិត្តដើរតាមដោយសារជំនឿអរូបី ទីបំផុតពួកគេមានបញ្ហា។  
 ហើយចុះក្រោម យើងនឹងកត់សម្គាល់នៅទីនេះ នៅក្នុងខទី៤២ និងខទី៤៣។  
 ព្រះអម្ចាស់មានព្រះបន្ទូលទៅកាន់លោកម៉ូសេ ថា “គ្មានអ្នកណាក្រៅពីអ្នកដែល  
 បានថ្វាយយញ្ញបូជាទេ...អាចបរិភោគយញ្ញបូជាបាន” ផ្ទុយទៅវិញ “ប៉ុន្តែអ្នកដែល  
 បានកាត់ស្បែក។ គ្មានអ្នកចម្លែក គ្មានអ្នកខាងក្រៅ គ្មាននរណាម្នាក់គួរយកវាទេ  
 ប៉ុន្តែអ្នកដែលបានកាត់ស្បែក។”

86 ហើយអ្វីដែលគួរឱ្យអាម៉ាស់ដែលយើងមាននៅថ្ងៃនេះ ក្នុងថ្ងៃនេះ មិត្ត ជាទីស្រឡាញ់ ថានៅពេលដែលនៅក្នុងព្រះវិហារ មនុស្សគ្រប់គ្នាដែលជាកម្មសិទ្ធិ របស់ក្រុមជំនុំទទួលយកការប្រកប ហើយនោះជារឿងខុស មានតែអ្នកដែលត្រូវ បានប្រោសលោះ នោះហើយជាអ្វីទាំងអស់ដែលសក្តិសម។

87 អេសាយបាននិយាយហើយនិយាយថា “តុរបស់ព្រះអម្ចាស់នឹងពេញដោយកំ អួត។” បាននិយាយថា “តើខ្ញុំត្រូវបង្រៀនអ្នកណា? អស់អ្នកដែលផ្តាច់ដោះ។” បាន និយាយថា “ដ្បិតត្រូវបង្រៀនច្បាប់មួយម្តងៗ ហើយឃ្លាមួយម្តងៗ មុខនេះបន្តិច មុខនោះបន្តិច។” “ហើយប្រកាន់ខ្ជាប់នូវអ្វីដែលល្អ។” ព្រះមានបន្ទូល ដោយដឹងថា ថ្ងៃដែលយើងកំពុងរស់នៅ ក្រុមជំនុំនឹងមានលក្ខណៈនយោបាយ រហូតដល់ពួកគេ អនុញ្ញាតឱ្យអ្វីៗទាំងអស់ មនុស្សចូលមក ដរាបណាពួកគេមានឈ្មោះរបស់ពួកគេ នៅលើសៀវភៅព្រះវិហារ ពួកគេជាសមាជិក ពួកគេបានទទួលការប្រកបប្រូម។

88 ហើយព្រះគម្ពីរបានចែងថា “អ្នកណាដែលបរិភោគវា ដោយមិនសក្តិសម នោះ មានទោសចំពោះរូបកាយ និងព្រះលោហិតរបស់ព្រះអម្ចាស់។”

យ៉ូហាន ជំពូកទី១៣ ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូល។

89 កូរិនថូសទី២ ជំពូកទី១១ ប៉ុលបាននិយាយ ប៉ុន្មានឆ្នាំក្រោយមកថា “អ្នកណា ដែលបរិភោគនេះ ដោយមិនសក្តិសម នឹងមានទោសចំពោះរូបកាយ និងព្រះ លោហិតរបស់ព្រះអម្ចាស់។ ចូរឱ្យបុរសម្នាក់ពិនិត្យមើលខ្លួនឯងចុះ” គាត់និយាយ ថា “មុនពេលគាត់ទទួលយក។” ខ្ញុំកំពុងដកស្រង់បទគម្ពីរ។ ហ្នឹងហើយ។ “អ្នកណាដែលបរិភោគនិងផឹកដោយមិនសក្តិសម បរិភោគនិងផឹកសេចក្តីបង្កូច ដល់ខ្លួនគេ ដោយមិនយល់ពីរូបកាយរបស់ព្រះអម្ចាស់។ ហើយដោយសារ មូលហេតុនេះ មានមនុស្សជាច្រើនឈឺ ហើយទន់ខ្សោយក្នុងចំណោមអ្នករាល់គ្នា ហើយមនុស្សជាច្រើនដេកលក់។” ត្រូវប្រាកដថាអ្នកកំពុងឈរត្រឹមត្រូវជាមួយ ព្រះ។

90 នៅទីនេះវាស្ថិតនៅក្នុងស្រមោល ដែល គ្មាននរណាម្នាក់ក្រៅពីអ្នកកាត់ស្បែក ទេ! មិនថាគាត់ស្មោះត្រង់ប៉ុណ្ណា គាត់បានជួយក្រុមជំនុំយូជាប៉ុណ្ណា គាត់ត្រូវតែជា អ្នកជឿ ត្រូវតែជាអ្នកជឿដែលកាត់ស្បែកពិតប្រាកដ មុនពេលគាត់អាចទទួលយក ការប្រកបគ្នា ឬបរិភោគបុណ្យរំលង។ អូ តើយើងចេញពីបន្ទាត់ថ្ងៃនេះប៉ុណ្ណា!



91 ឥឡូវចូរយើងទៅយ៉ាងលឿន។ ហើយព្រះបាននាំពួកគេចេញនៅយប់នេះ... យើងកំពុងងាកទៅខទី ១៣ នៃជំពូកទី ១៤។

92 ព្រះបានប្រទានឱ្យពួកគេនូវបង្គោលភ្លើងដើម្បីទៅមុនពួកគេ។ ខ្ញុំគិតថាពួកគេ មានរូបភាពនៅទីនេះ យប់នេះ។ ហើយខ្ញុំនិយាយដោយគោរព។ តាមគំនិត ស្មោះត្រង់របស់ខ្ញុំ ខណៈពេលដែលយើងនៅទីនេះនៅក្នុងក្រុមនេះនៅយប់នេះ ខ្ញុំ ជឿថាវានៅជាមួយយើងនៅយប់នេះ។ បង្គោលភ្លើងដដែលដែលដឹកនាំកូនចៅ អ៊ីស្រាអែល កំពុងទៅមុខយើង ដោយសម្តែងទីសំគាល់ និងការអស្ចារ្យដូចគ្នា។ ហើយគ្រូណាម្នាក់នៅទីនេះ ឬជាអ្នកប្រាជ្ញព្រះគម្ពីរ ដឹងថាទេវតាដែលដើរតាម អ៊ីស្រាអែល ហើយបានដឹកនាំពួកគេទៅកាន់ទឹកដីសន្យា គឺជាទេវតានៃសេចក្តី សញ្ញា ដែលជាព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។

93 ហើយថ្ងៃនេះ “ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទនៅដដែលកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀង រហូត” គឺនៅពីមុខក្រុមនេះ ដែលអ្នកចង់ហៅអ្នកសម្តែងភាពបរិសុទ្ធ ប្រសិនបើអ្នក ចង់។ ត្រូវហើយ។ បន្តដឹកនាំពីជ័យជំនះរហូតដល់ជ័យជំនះ! សរសើរព្រះ!

94 នៅក្នុងប្រជាជាតិរបស់ពួកគេ នៅក្នុងថ្ងៃរបស់ពួកគេ ពួកគេត្រូវបានគេ មើលងាយ និងស្អប់ ហើយបដិសេធ ហើយបានបដិសេធដោយសាសន៍ដទៃ ហើយហៅអ្វីៗទាំងអស់។

95 វាគឺដូច្នោះនៅថ្ងៃនេះ ជាមួយអ្នកជឿពិត។ អ្នកនៅក្នុងក្រុមជំនុំរបស់អ្នក អ្នកដឹង ទេ នៅពេលអ្នកឈរសម្រាប់ព្រះគ្រីស្ទ ហើយនិយាយសម្រាប់សេចក្តីពិត ក្រុមជំនុំ ទាំងមូលនិយាយ “មើលគាត់! គាត់វង្វេងស្មារតី។ គាត់ឆ្គួតហើយ។” ឃើញទេ?

96 កុំយកចិត្តទុកដាក់ចំពោះរឿងនោះ។ ធ្វើតាម។ អ្នកទាំងអស់គ្នាបានបំពាក់ គ្រឿងសឹកហើយឥឡូវនេះ។ ហើយព្រះលោហិតនឹងនៅចំពោះមុខអ្នក ព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធដឹកនាំអ្នក។ គ្រាន់តែបន្តធ្វើចលនា។ កុំយកចិត្តទុកដាក់ចំពោះអ្វីដែល គ្មាននរណាម្នាក់ប្រាប់អ្នក។ មើលទៅត្រង់ទៅកាលវ៉ារី ហើយដើរទៅមុខ។ ប្រភេទ ស្អាត!

97 ឥឡូវនេះ ពួកគេបានចេញមក តាមរយៈ និងទទួលបាន...ហើយឥឡូវនេះ សូមកត់សម្គាល់ ការប្រោសលោះឈាមបាននាំពួកគេចេញពីអេហ្ស៊ីប ឥឡូវនេះ ពួកគេត្រូវតែមានអ្វីផ្សេងទៀតឥឡូវនេះដើម្បីយកពួកគេចូលទៅក្នុងទឹកដី។

ឥឡូវនេះពួកគេទើបតែចាប់ផ្តើម។ ពួកគេបានចេញមក កាត់ស្បែក មកក្រោម ឈាម ហើយដើរក្បួន។ ឥឡូវនេះពួកគេបានឡើងទៅអ្វីមួយ។ ពួកគេបានទៅ ទីនោះ ដោយដឹងថាពួកគេបានឆ្លងផុតពីសេចក្តីស្លាប់ទៅកាន់ជីវិត ដឹងថាពួកគេ មានជីវិតអស់កល្ប។

98 ប៉ុន្តែនៅទីនេះពួកគេមកឥឡូវនេះ ហើយការលំបាកចាប់ផ្តើមកើតឡើង។ កងទ័ពរបស់ជាតិបានមកតាមពួកគេ ដើម្បីយកពួកគេ។ បញ្ហាដែលបាន កំណត់។

99 ស្តាប់! “ព្រះជាទីពឹងជ្រកនិងកម្លាំងរបស់យើង ជាជំនួយក្នុងពេលមាន អាសន្ន។” អូ ខ្ញុំសង្ឃឹមថាអ្នកឃើញរឿងនេះ។ ឃើញទេ? នៅទីនេះ។ ដឹង...ប៉ុន្តែ ស្តាប់ខទី ១៣ ឥឡូវនេះ។

*លោកម៉ូសេមានប្រសាសន៍ទៅប្រជាជនថា កុំខ្លាចអី...*

100 ខ្ញុំស្រឡាញ់វា។ បន្ទាប់ពីព្រះយេស៊ូវមានព្រះជន្មរស់ឡើងវិញ ព្រះបន្ទូលរបស់ ទ្រង់មានជានិច្ច “កុំខ្លាចអី។”

101 នោះហើយជាបញ្ហាជាមួយក្រុមជំនុំសព្វថ្ងៃនេះ គឺខ្លាចស្តាប់អ្នកនឹងបរាជ័យ។ តើអ្នកអាចបរាជ័យដោយរបៀបណាពេលអ្នកនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ? អ្នកមិនអាចប រាជ័យបានទេ។ អ្នកមានជីវិតអស់កល្បជានិច្ច។ អារក្សទាំងអស់នៅក្នុងនរកមិន អាចអង្រួនអ្នកបានទេ។ អ្នកមានជីវិតអស់កល្បជានិច្ច។ ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូល ដូច្នោះ។ ដូច្នោះកុំខ្លាចការបរាជ័យ។

102 អ្នកនិយាយថា “មែនហើយ ខ្ញុំខ្លាចខ្ញុំក្លាយជាអ្នកនិយមជ្រុល។” ខ្ញុំចង់បាន ភាពជ្រុលនិយមបន្តិច ជាជាងនៅស្ងៀមហើយមិនធ្វើអ្វីសោះ។ ខ្ញុំប្រាកដ។ បុរស ម្នាក់ដែលនឹងធ្វើអ្វីមួយ...

103 វាត្រូវបានប្រាប់អំពីលោកបាឡាដនៅទីនេះ មិត្តម្នាក់មករកការងារពីគាត់ ហើយគាត់បាននិយាយថា “ចុះឈ្មោះរបស់អ្នកនៅទីនេះ។” គាត់បានយកខ្មៅដៃ របស់គាត់ ដើម្បីចុះហត្ថលេខា។ គាត់បាននិយាយថា “តើជំរុំរបស់អ្នក នៅឯណា?”

បាននិយាយថា “ខ្ញុំមិនដឹងទេ...មិនធ្វើខុសទេ។”

គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំមិនអាចប្រើអ្នកបានទេ អ្នកនឹងមិនធ្វើអ្វីទាំងអស់។”

104 នោះជាការត្រឹមត្រូវ។ អ្នកមិនធ្វើខុសទេ អ្នកមិនមែន—អ្នកមិនធ្វើអ្វីទាំងអស់។  
តោះទៅបងប្អូន។ ក្រោកឡើង។ ខ្ញុំចូលចិត្តឡុងហ្វូលនៅទីនោះ:

កុំប្រាប់ខ្ញុំ ជាលេខទូរស័ព្ទសោក  
ជីវិតគឺគ្រាន់តែជាសុបិនទេ!  
ហើយព្រលឹងបានស្លាប់ដែលដេកលក់  
ហើយអ្វីៗហាក់មិនមែនជាអ្វីដែលពួកគេឃើញ។

បាននិយាយថា:

បាទ ជីវិតគឺពិត! ហើយជីវិតគឺស្មោះត្រង់!  
ហើយផ្លូវមិនមែនជាគោលដៅរបស់វាទេ  
ឯងជាធូលីជីវិត  
មិនត្រូវបាននិយាយអំពីព្រលឹងទេ។  
ចូរយើងក្រោកឡើងហើយធ្វើ  
ដោយចិត្តតស៊ូ  
កុំឲ្យដួចជាសត្វពាហនៈ និងគោក្របី!  
ធ្វើជារឺះបុរស!

105 កុំរង់ចាំមនុស្សបញ្ចុះបញ្ចូលអ្នកឱ្យទៅរកព្រះគ្រីស្ទ។ ឈរដូចជាបុរសឬស្ត្រី  
ទទួលយកទ្រង់ ហើយដើរទៅមុខក្នុងជ័យជំនះ។ អាមែន។ នោះហើយជាអ្វីដែល  
ព្រះចង់បាន ទាហានត្រៀមខ្លួនជាស្រេច។ អ្នកប្រហែលជាមិនមានទម្ងន់មួយ  
រយប្រាំផានទេ ប៉ុន្តែអ្នកនៅតែអាចមានពណ៌ក្រហម បងប្រុស ហើយពោរពេញ  
ដោយអំណាច ប្រសិនបើអ្នកគ្រាន់តែអនុញ្ញាតឱ្យព្រះមានផ្លូវរបស់ទ្រង់។ ខ្ញុំ  
បានឃើញបុរសម្នាក់មានទម្ងន់ពីររយផាន មិនមានមនុស្សមួយអាននៅក្នុង  
ពួកគេ។ ហ្នឹងហើយ ត្រូវហើយ។ ចំណាំ។

...តែម៉ូសេតបញ្ជើយថា កុំខ្លាច...អី ឈប់សិន ចាំមើលសេចក្តីសង្គ្រោះ  
របស់ព្រះយេហូវ៉ា...

106 នោះជាការល្អ។ គ្រាន់តែដើរទៅមុខ។ កុំខ្លាចអ្វីទាំងអស់។ ប្រសិនបើអ្នកបាន  
ទទួលយកព្រះគ្រីស្ទជាព្រះអង្គសង្គ្រោះរបស់អ្នក សូមបន្ត។

107 “បងប្រុស ប្រាណហាំ ខ្ញុំចង់ទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។”  
គ្រាន់តែបន្តធ្វើការ។ កុំខ្លាច។

108 អ្នកនិយាយថា “ខ្ញុំឈឺឥឡូវនេះ បងប្រុសប្រាណហាំ។ ខ្ញុំមិនអាចទៅឆ្ងាយ  
បានទេ។” កុំនឿយហត់។ គ្រាន់តែបន្តទៅមុខទៀត សូមមើលការសង្គ្រោះរបស់  
ព្រះអម្ចាស់របស់យើង! ទទួលយកវា។ គ្រាន់តែបន្តទៅមុខទៀត។

109 “តើវានឹងទៅយ៉ាងណា? ត្រូវពេទ្យបានបដិសេធខ្ញុំ។” ឥឡូវនេះ មិត្តនោះ  
បានធ្វើអស់ពីសមត្ថភាព ប៉ុន្តែព្រះមិនទាន់បានធ្វើឲ្យអស់ពីសមត្ថភាពនៅឡើយ  
ទេ។ ហ្នឹងហើយ។

110 ចាំមួយភ្លែត ស្តាប់គាត់ឥឡូវនេះ។ ត្រូវហើយ។

...ព្រះដែលទ្រង់នឹងប្រោសដល់អ្នករាល់គ្នានៅថ្ងៃនេះ: ដ្បិតពួក  
សាសន៍អេស៊ីញ (ពួកអាសអាភាស និងសេចក្តីពិត...ជាអ្នកបង្ក  
បញ្ហា)...

111 និយាយថា “បងប្រុសប្រាណហាំ ប្រសិនបើខ្ញុំអាចឈប់ជក់បាន! បើ  
ខ្ញុំអាចដេកចុះ! បើខ្ញុំអាចឈប់លួច! ប្រសិនបើខ្ញុំគ្រាន់តែអាចឈប់ធ្វើនេះ នោះ  
និងផ្សេងទៀត។” កុំនឿយហត់។ គ្រាន់តែដើរទៅមុខ។ ព្រះនឹងថែរក្សាអ្វីដែល  
នៅសល់។

112 “ប្រសិនបើខ្ញុំដឹងថាខ្ញុំអាចធ្វើបាន បងប្រុសប្រាណហាំ ខ្ញុំនឹងទទួលយក  
ព្រះគ្រីស្ទឥឡូវនេះ។” កុំបារម្ភអី។ បន្តទៅមុខទៀត។ គ្រាន់តែបន្ត។ អ្នកនឹងឃើញ  
សេចក្តីសង្គ្រោះរបស់ព្រះអម្ចាស់!

...ដ្បិតពួកសាសន៍អេស៊ីញដែលអ្នករាល់គ្នាឃើញនៅថ្ងៃនេះ នោះនឹង  
លែងឃើញទៀតជាដរាបទៅ។ (អាម៉ែន។ វានឹងត្រូវបានដោះស្រាយ  
បន្ទាប់ពីហ្នឹង។)

ព្រះយេហូវ៉ាទ្រង់នឹងច្បាំងជំនួសអ្នករាល់គ្នា ឯអ្នករាល់គ្នានឹង  
នៅ...តែស្ងៀមវិញ។

រួចព្រះយេហូវ៉ាទ្រង់មានព្រះបន្ទូលនឹងម៉ូសេថា ឯងអំពាវនាវអញ  
ធ្វើអី? ចូរប្រាប់ដល់ពួកកូនចៅអ៊ីស្រាអែលថា ឲ្យដើរទៅមុខទៅ: (ខ្ញុំ  
ចូលចិត្តវា។)

113 កុំព្យាយាមនិយាយ និងនិយាយថា “មែនហើយ ខ្ញុំបានចូលរួមព្រះវិហារ កាលពី១០ឆ្នាំមុន បងប្រុសប្រាណហាំ។ ខ្ញុំជាសមាជិកដ៏ស្មោះត្រង់ម្នាក់។” មិនអីទេ ខ្ញុំសូមកោតសរសើរ។ ប៉ុន្តែសូមបន្តនិយាយបន្តទៀត។ ព្រះកំពុងបន្តទៅមុខ ទៀត។ មនុស្សសព្វថ្ងៃនេះ នៅទីនេះ ពួកគេត្រឡប់ទៅវិញ ពួកគេនិយាយថា “មែនហើយឥឡូវនេះ...”

114 វិទ្យាសាស្ត្រ មួយរយហាសិបឆ្នាំមុន មានវិទ្យាសាស្ត្រមួយនៅប្រទេសបារាំង ដែលនិយាយថា “ប្រសិនបើបុរសម្នាក់ធ្លាប់មានល្បឿនដ៏អស្ចារ្យសាមសិបម៉ាយ ក្នុងមួយម៉ោង ទំនាញនឹងទាញគាត់ចេញពីផែនដី ហើយគាត់នឹងបាត់ទៅ។” ហ្ន៎! សាមសិបម៉ាយក្នុងមួយម៉ោង? គាត់ទៅប្រហែលមួយពាន់ប្រាំមួយរយម៉ាយ ក្នុងមួយម៉ោងឥឡូវនេះ។ អ្នកមិនដែលឮអ្នកវិទ្យាសាស្ត្រសំដៅទៅលើអ្នកនោះ ទេ។ គាត់មិនអីទេនៅក្នុងសម័យរបស់គាត់ ប៉ុន្តែពួកគេរស់នៅក្នុងថ្ងៃមួយទៀត។ ហ្នឹងហើយ។

115 ប៉ុន្តែ យើងជាគ្រូអធិប្បាយ អូ ទេ។ “ការព្យាបាលដ៏ទេវភាព? ឥឡូវនេះសូម ឱ្យខ្ញុំមើលអ្វីដែល—អ្វីដែល សេនម៉ូឌី ហ្វីននី ណុក ខាលវីន ពួកគេខ្លះនិយាយ អំពីវា។” ពួកគេមិនអីទេនៅក្នុងថ្ងៃរបស់ពួកគេ។ ប៉ុន្តែយើងកំពុងបន្តទៅមុខ។ យើង មានអ្វីផ្សេងទៀត។

116 ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា នៅក្នុងរឿងប្រៀបប្រដូចនៅទីនោះ អំពីអ្នកព្រួស គ្រាប់ពូជ នៅពេលដែលអ្នកព្រួសចេញទៅព្រួសគ្រាប់ពូជ។ ហើយខ្លះ...សត្រូវ មកជុំវិញហើយព្រួសស្មៅខ្លះនៅក្នុងស្រូវសាលី។ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “អនុញ្ញាតឱ្យ ពួកគេធំឡើងជាមួយគ្នា។”

117 អ្នកតែងតែចង្អុលបង្ហាញថាតើពិភពលោកអាក្រក់ប៉ុណ្ណា ប៉ុន្តែអ្នកមិនបាន មើលថាតើក្រុមជំនុំមានអំណាចប៉ុណ្ណាទេ ក្នុងពេលតែមួយ។ នាងកំពុងក្រោក ឡើងឈរនៅលើវាល។ អូ នាងជាប្លូងតូចមួយ ប៉ុន្តែ បងប្រុស ព្រះគង់នៅជាមួយ នាង។ ហើយនាងនឹងឈ្នះដូចដែលព្រះគ្រីស្ទបានរស់ពីសុគតឡើងវិញ។ អា មែន។ ក្រុមជំនុំរបស់ព្រះនឹងមិនបរាជ័យឡើយ។ “ទ្វាររកនឹងមិនឈ្នះវាទេ។” បង្ហាញថាពួកគេនឹងប្រឆាំងនឹងវា ប៉ុន្តែពួកគេមិនអាចឈ្នះបានទេ។ ក្រុមជំនុំនឹង ទទួលជ័យជំនះ តាមរយៈព្រះលោហិតរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ជាមួយនឹងការបែក ក្បួនជ័យជំនះ។ ខ្ញុំមានភារកិច្ចមានចំពោះរឿងមួយ ថាព្រះនឹងមានក្រុមជំនុំដែល

គ្មានស្នាមជ្រីវ់ជ្រួញ ឬស្នាមជាំ។ អាម៉ែន។ ខ្ញុំសប្បាយចិត្តណាស់។

118 “ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើខ្ញុំនៅក្នុងព្រះវិហារនោះ អាម៉ែន! បងប្រុសប្រាណហាំ តើអ្នកចូលទៅក្នុងវាដោយរបៀបណា? តាមសំបុត្រ?”

ទេ។

“តើអ្នកចូលទៅក្នុងវាដោយរបៀបណា?”

ដោយកំណើត កើតនៅក្នុងវា!

119 ខ្ញុំបាននៅក្នុងគ្រួសារប្រាណហាំ វានឹងមានរយៈពេលសែសិបប្រាំឆ្នាំ គឺថ្ងៃទីប្រាំមួយនៃខែមេសាខាងមុខនេះ ហើយពួកគេមិនដែលសុំឱ្យខ្ញុំចូលរួមគ្រួសាររបស់ពួកគេទេ។ ខ្ញុំកើតជាប្រាណហាំ។ ខ្ញុំនឹងក្លាយជាប្រាណហាំជានិច្ច។

120 ខ្ញុំបានកើតជាគ្រីស្ទាន នៅក្នុងព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ខ្ញុំនឹងក្លាយជាគ្រីស្ទានពីព្រោះព្រះបានតែងតាំងវាដូច្នោះ ដោយការជ្រើសរើស។ ទ្រង់បានហៅយើងតាមរយៈព្រះគុណនៃព្រះរាជបុត្រាទីស្រឡាញ់របស់ទ្រង់។ យើងទទួលយកទ្រង់ហើយមានជីវិតអស់កល្ប។ “ដោយការចាប់ផ្តើម?” “ដោយសមាជិកម្នាក់?” “ដោយអក្ខរមួយ?” “ដោយព្រះវិញ្ញាណតែមួយ យើងទាំងអស់គ្នាបានទទួលបុណ្យជ្រមុជនៅក្នុងរូបកាយតែមួយ គឺព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ” ហើយនៅទីនោះក្លាយជាពលរដ្ឋនៃព្រះរាជាណាចក្រ។

121 ខ្ញុំបានគិតនៅថ្ងៃនេះ ពេលខ្ញុំកំពុងអធិស្ឋាន ថានេះជាថ្ងៃដែលយើងនឹងត្រូវឆ្លើយយ៉ាងណា។ ខ្ញុំមិនត្រូវឆ្លើយសម្រាប់ជំនាន់មុនខ្ញុំ ឬជំនាន់ដែលនឹងមានបន្ទាប់ពីខ្ញុំទេ។ ប៉ុន្តែនៅក្នុងសាលាក្រុម ខ្ញុំនឹងឈរជាមួយមនុស្សជំនាន់នេះ។ ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “មើលនៅទីនោះ រូបភាពរបស់ស្ត្រីនៅលើសញ្ញា កំពុងជីកស្រាបៀរ អ្វីផ្សេងទៀត បាននិយាយថានាង ‘គ្មានដង្ហើម ឬអ្វីមួយ’។” ខ្ញុំបាននិយាយថា “បាទ និងជីវិត-តិច ផងដែរ។” ត្រូវហើយ។ ហ្នឹងហើយ។ ខ្ញុំបាននិយាយថា “ពិតជាអាម៉ាស់ណាស់!”

122 “ជាមួយនឹងការអធិប្បាយទាំងអស់” ខ្ញុំបាននិយាយថា “ពេលខ្លះវាហាក់ដូចជា” ខ្ញុំបានប្រាប់ប្រពន្ធខ្ញុំ ខ្ញុំបាននិយាយ “ពេលខ្លះវាហាក់ដូចជាមិនល្អទេ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំត្រូវតែជាសំឡេងនៃការព្រមាន ទោះបីយ៉ាងណាក៏ដោយ ដោយមិនគិតពីអ្វីដែលមនុស្សធ្វើអំពីវា។ ខ្ញុំត្រូវតែអធិប្បាយពីដំណឹងល្អ ហើយ

ធ្វើបន្ទាល់អំពីការរស់ឡើងវិញ និងព្រះចេស្ដានៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។” អនុញ្ញាត ឱ្យពួកគេបោះបង់ចោលវា ហើយបែរខ្នងរបស់ពួកគេ ព្រះនឹងវិនិច្ឆ័យពួកគេនៅឯ ការជំនុំជំរះសម្រាប់វា។ ខ្ញុំទទួលខុសត្រូវតែចំពោះការអធិប្បាយ និងអ្នកដឹកនាំ ផ្សេងទៀតផងដែរ ដែលផ្សាយជំនឿដ៏ល្អ។

123 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំគ្រាន់តែស្រឡាញ់វា។ សូមកត់សម្គាល់ “ទៅមុខឥឡូវនេះ” ហើយ អ្នកនឹងឃើញសិរីរុងរឿងរបស់ព្រះ។ ប៉ុន្តែសូមស្តាប់ខ្លួនឯងឥឡូវនេះ។ យើងអាន រឿងនេះ។

*ដង ត្រូវលើក...ដំបង...*

124 “ដំបង” នោះគឺជាដំបងជំនុំជំរះ។ ឥឡូវនេះ វាមិនមែនជាដំបងរបស់ម៉ូសេ ទេ។ នោះគឺជាដំបងរបស់ព្រះ។ ប្រសិនបើអ្នកនឹងកត់សម្គាល់ ម៉ូសេ គាត់បាន យកដំបងនោះ គាត់កាន់វាដូចនេះ ចែបានមក។ គាត់បានកាន់វានៅលើទឹក វា ប្រែទៅជាឈាម។ វាជាដំបងជំនុំជំរះរបស់ព្រះ។ ហើយដំបងដដែលនោះ...ទទួល បានវា! ដំបងដដែលនោះគឺជាអ្វីដែលគាត់បានវាយថ្ម ហើយមានស្នាមប្រេះនៅ ផ្នែកម្ខាងនៃថ្ម ហើយទឹកចេញពីថ្ម។

125 ឥឡូវនេះ ថ្មនោះគឺជាព្រះគ្រីស្ទ ហើយវាជាការជំនុំជំរះរបស់ព្រះ។ “ថ្ងៃដែលអ្នក បរិភោគវា ថ្ងៃនោះអ្នកស្លាប់” វាយព្រះគ្រីស្ទនៅកាល់រ៉ាវី ហើយបានបង់ការស្លាប់ដ៏ ជូរចត់នោះ។ គ្មានមនុស្សណា មិនអាចពិពណ៌នាថាវាជាអ្វី ឬមិនដែលចង់បាន។ នៅទីនោះព្រះបានដាក់ការវិនិច្ឆ័យដ៏ទេវភាពទាំងអស់មកលើទ្រង់ ហើយវាយទ្រង់ នៅចំហៀង នៅពេលដែលចេញពីចំហៀងទ្រង់មានទឹក និងព្រះលោហិត និង ព្រះវិញ្ញាណ សម្រាប់ការប្រោសលោះរបស់យើង។

126 របៀបដែលមនុស្សគួររូបភាពរបស់ទ្រង់ ពេលខ្លះ ជាមួយនឹងអារនៅជុំវិញទ្រង់ ឬអ្វីផ្សេងទៀត នៅលើឈើឆ្កាង។ នោះមិនមែនដូច្នោះទេ។ ពួកគេបានបោះចោល បុរសនោះ រាល់អំពើអាក្រក់ និងអំពើអាក្រក់ដែលពួកគេអាចធ្វើបាន ប៉ុន្តែទ្រង់ ត្រូវតែអញ្ជើង។ នៅទីនោះ ទ្រង់គង់នៅខ្ពស់បំផុត និងស្មោះត្រង់បំផុតនៃលោកិយ ដែលមិនធ្លាប់មានឬនឹងក្លាយជា។ ហើយបន្ទាប់មកលាតត្រដាង អាក្រក់នៅលើ ឈើឆ្កាង រហូស វាយ ហូរឈាម ការស្តោះទឹកមាត់ចំអកដែលស្តោះដាក់ព្រះភក្ត្រ ទ្រង់ មកុដបន្ទាច់អកនៅលើក្បាលរបស់ទ្រង់។ ប៉ុន្តែមាននៅពេលដែលទ្រង់បាន

យកឈ្នះសេចក្តីស្លាប់ នរក អំពើបាប ជំងឺ និងផ្លូវ ហើយបានបង់ថ្លៃសម្រាប់យើង ទាំងអស់គ្នា។

127 វាត្រូវបានគេនិយាយជាញឹកញាប់ ពេលខ្លះ “មានកន្លែងដែលទ្រង់បានយក ទ្រនិចចេញពីសេចក្តីស្លាប់។” នោះហើយជាកន្លែងដែលប៉ុលបាននិយាយថា “ឱ សេចក្តីស្លាប់អើយ តើទ្រនិចឯងនៅឯណា?”

128 ខ្ញុំត្រូវបានគេប្រាប់ថាមានសត្វល្អិត ឃ្មុំ និងវត្ថុជាច្រើន ពួកវាមានទ្រនិច ហើយ ពួកវាមានជាតិពុលជាមួយវា។ ប៉ុន្តែមានពេលមួយដែលពួកគេចាក់ ពួកគេបាត់បង់ ទ្រនិចរបស់ពួកគេ។

129 ការស្លាប់មានទ្រនិចនៅក្នុងវា ពេលមួយ ប៉ុន្តែព្រះគ្រីស្ទ នៅកាលវ៉ារី បាន យកទ្រនិចចេញពីសេចក្តីស្លាប់។ ហាលេលូយ៉ា! អូ ពេលខ្ញុំគិតពីវា! នៅទីនោះ ទ្រង់បានទាញទ្រនិចចេញពីសេចក្តីស្លាប់ សម្រាប់ខ្ញុំនិងអ្នក គ្រប់ទ្រនិចនៃសេចក្តី ស្លាប់។

130 ប៉ុលបាននិយាយថា នៅពេលដែលពួកគេនឹងកាត់ក្បាលរបស់គាត់ នៅក្នុង គុករ៉ូម៉ាំង គាត់បាននិយាយថា “សេចក្តីស្លាប់ តើទ្រនិចរបស់អ្នកនៅឯណា?” ចង្អុលទៅកាលវ៉ារី ហើយជាកន្លែងដែលទ្រនិចត្រូវបានគេយកចេញពីសេចក្តី ស្លាប់។ “ផ្លូវអើយ តើជ័យជំនះរបស់ឯងនៅឯណា?” គាត់បាននិយាយថា “ប៉ុន្តែ សូមអរព្រះគុណដល់ព្រះ ដែលផ្តល់ឱ្យយើងនូវជ័យជំនះតាមរយៈព្រះអម្ចាស់យេ ស៊ូគ្រីស្ទរបស់យើង។” អាម៉ែន។ ត្រូវហើយ។

...ដំបង (ជំនុំជំរះ) លូកដៃទៅលើ...សមុទ្រញែកទឹក—ចេញពី គ្នា: ដើម្បីឲ្យពួកកូនចៅអ៊ីស្រាអែលបានដើរតាមដីគោកនៅកណ្តាល សមុទ្រ។

ឯអញៗ នឹងបណ្តាល ឲ្យពួកសាសន៍អស៊ីពូមានចិត្តរឹងទទឹង ចូល ទៅតាមឯងរាល់គ្នា: នោះអញនឹងបានកិត្តិសព្ទដោយឈ្នះជាឆ្នាំ និង ពួកទ័ពទ្រង់ ហើយនឹងអស់ទាំងរទេះចំបាំង ព្រមទាំងពួកពលសេះទ្រង់ ផង។

នោះទើបសាសន៍អស៊ីពូគេនឹងដឹងថា អញជាព្រះយេហូវ៉ាពិត គឺ ក្នុងកាលដែលអញបានកិត្តិសព្ទដោយឈ្នះជាឆ្នាំ និងអស់ទាំងរទេះ



ចំបាំង ហើយនឹងពួកពលសេះទ្រង់ដូច្នោះ។

នោះទេវតានៃព្រះ...

131 ស្តាប់! វិតបន្តឹងខ្សែឥឡូវនេះ។ “ហើយទេវតានៃព្រះ ដែលបាននាំមុខពួកអ៊ីស្រាអែល” ទ្រង់នៅតែនៅទីនេះ។

...ទេវតារបស់ព្រះជាម្ចាស់ ដែលទៅមុខជំរុំអ៊ីស្រាអែល ទ្រង់ក៏ត្រឡប់ទៅនៅខាងក្រោយវិញ ហើយបង្ហាញពពកក៏ចេញពីមុខទៅនៅខាងក្រោយដែរ: (ឬ ឡើងពីទីនេះ ហើយឈរត្រឡប់មកវិញនៅទីនេះ ទៅចន្លោះ-រវាងពេលមានបញ្ហា។)

132 នៅពេលដែលបញ្ហាចាប់ផ្តើមប្រឈមមុខអ្នក ជំងឺនៅលើដៃគ្រប់បញ្ហា ទេវតារបស់ព្រះយាងមក ចេញទៅក្រៅរវាងអ្នកនិងជំងឺ ហើយឈរនៅទីនោះក្នុងផ្លូវ ជាការប្រជែងអ្នកឱ្យទទួលយកព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។

133 ព្រះបានប្រទានការសន្យាដល់អ៊ីស្រាអែល ថាពួកគេនឹងចូលទៅក្នុងទឹកដី។ មានមនុស្សមួយលាន ប្រហែលជាមក ដើម្បីដេញតាមពួកគេ ហើយរត់ចុះ ហើយកាប់ពួកគេចុះ ដូចជាហ្វូងសត្វ។ ប៉ុន្តែទេវតារបស់ព្រះអម្ចាស់ ដែលនៅទីនោះដើម្បីនាំពួកគេទៅកាន់ទឹកដីសន្យា ក្រោកឡើងចេញពីជំរុំ ហើយទៅឈរនៅចន្លោះពួកគេ ហើយគ្រោះថ្នាក់។

134 ហាលេលូយ៉ា! ទ្រង់នៅតែធ្វើវា។ ទ្រង់នឹងបង្កើតផ្លូវ។ អូ ខ្ញុំគ្រាន់តែស្រឡាញ់ទ្រង់សម្រាប់ការនោះ មែនទេ? ទ្រង់នឹងបើកផ្លូវសម្រាប់អ្នកជំងឺទាំងអស់ដែលអង្គុយនៅទីនេះឥឡូវនេះ។ ទ្រង់បានធ្វើផ្លូវរួចហើយ ហើយទ្រង់កំពុងឈររវាងអ្នកនិងបញ្ហា។

135 ហើយខ្ញុំដឹងថាទ្រង់នៅទីនេះឥឡូវនេះ។ អ្នកអាចហៅខ្ញុំថាអ្នកនិយមជ្រុលប្រសិនបើអ្នកចង់ ខ្ញុំមិនទទួលខុសត្រូវចំពោះអ្វីដែលអ្នកនិយាយទេ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំទទួលខុសត្រូវចំពោះអ្វីដែលខ្ញុំនិយាយ នៅចំពោះព្រះ។ ប៉ុន្តែទ្រង់ដែលបានដឹកនាំកូនចៅអ៊ីស្រាអែល ប្រសិនបើខ្ញុំបានវិនិច្ឆ័យវាត្រឹមត្រូវ នៅលើពន្លឺនោះដែលអ្នកឃើញនៅយប់នេះ ឬឃើញនៅលើរូបភាពនោះ។ ខ្ញុំគិតថាពួកគេដាក់ពួកគេចេញនៅយប់នេះ។ ទេវតានៃព្រះដដែលនោះនៅក្នុងអគារនេះឥឡូវនេះ ដើម្បីធ្វើដូចអ្វីដែលព្រះយេស៊ូវបានធ្វើនៅថ្ងៃនោះ ទ្រង់នៅទីនេះដើម្បីបញ្ជាក់ គ្រាន់តែជាអ្វីដែល

ទ្រង់បានធ្វើនៅពេលនោះ ទ្រង់គឺឥឡូវនេះ ហើយនឹងនៅតែដដែល។ ទេវតានៃព្រះ ឡើងឈររវាងយើងនិងជំងឺ ឈររវាងយើងនិងសេចក្តីស្លាប់។

136 កុំឆ្ងល់ដែលដាវីឌបាននិយាយថា “មែនហើយ ទោះបីជាខ្ញុំដើរកាត់ជ្រលងនៃ ស្រមោលនៃសេចក្តីស្លាប់ ទូលបង្គំនឹងមិនខ្លាចអំពើអាក្រក់ឡើយ ដ្បិតទ្រង់គង់នៅ ជាមួយទូលបង្គំ។” ប្រាកដណាស់។

137 ឈរនៅទីនោះ ទេវតារបស់ព្រះបានទៅមុខជំរុំអ៊ីស្រាអែល ហើយដកចេញ ហើយចេញទៅឈរនៅចន្លោះពួកគេនិងខ្មាំងសត្រូវ។

138 ហើយទេវតារបស់ព្រះកំពុងឈរនៅយប់នេះ រវាងបុគ្គលគ្រប់រូបនៅទីនេះនិង សត្រូវ។ ខ្ញុំដឹងពីអ្វីដែលខ្ញុំកំពុងនិយាយ។ ខ្ញុំដឹង ខណៈពេលដែលឈរនៅទីនេះ ឥឡូវនេះនៅលើវេទិកា នៅចំពោះមុខក្រុមមនុស្សតូចនេះនៅយប់នេះ ខ្ញុំដឹងថាព្រះ បានបន្ទាបចុះ មកពីសិរីល្អ ហើយឈរនៅក្នុងអគារនេះឥឡូវនេះ។ ប្រសិនបើ អ្នកនឹងហ៊ានតែចេញពីព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ សូមមើលថាតើទ្រង់មិនធ្វើមុនអ្នកទេ។ មើល។

139 ហើយវាបានកើតឡើងរវាងជំរុំនិងជនជាតិអេហ្ស៊ីប។ ទ្រង់យាងមករវាងអ្នក និងជំងឺរបស់អ្នក។ ទ្រង់កំពុងឈរនៅចន្លោះអ្នកនិងអំពើបាបរបស់អ្នក ឥឡូវនេះ។ ហេតុអ្វី? យើងស្ថិតនៅក្នុងការចាកចេញនៃក្រុមជំនុំ។ អេហ្ស៊ីបតែងតែត្រូវបានគេ ហៅថាពិភពលោក ហើយនៅពេលដែលអ៊ីស្រាអែលចេញពី...ចងចាំពួកគេជាស មាជិកព្រះវិហារនៅទីនោះ។ ប៉ុន្តែបន្ទាប់ពីឈាមនិងដង្វាយធួនត្រូវបានបង្កើត ឡើង ពួកគេបានក្លាយជាអ្នកកាត់ស្បែករបស់ព្រះ។

140 ហើយការកាត់ស្បែកនៅថ្ងៃនេះ គឺជាពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធ។ “ទាំងអស់” ស្នេដានបាននិយាយថា “អ្នកទាំងអស់គ្នាដែលមិនបានកាត់ ស្បែកនៅក្នុងចិត្តនិងត្រចៀក ហេតុអ្វីបានជាអ្នកតែងតែប្រឆាំងនឹងព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធ? ដូចបុព្វបុរសរបស់អ្នកបានធ្វើ អ្នកក៏ដូចគ្នាដែរ។” ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ បានកាត់ស្បែកនៅក្នុងចិត្ត ដោយកាត់ផ្តាច់អ្វីៗនៃលោកិយ។ វាធ្លាប់ជាព្រះវិហារ បរិសុទ្ធបែបបុរាណបានរស់នៅ ធ្វើដូចវា រស់នៅដូចវា។ ប៉ុន្តែ សព្វថ្ងៃនេះ វាដូចជា ពិភពលោកទាំងមូល។ វាជាការអាម៉ាស់មួយ។ យើងបោះបង់ចោលរបារ។

141 បងប្រុស ស្តីជិន ធ្លាប់និយាយថា មិត្តភក្តិជាគ្រូគង្វាលមេតូឌីសចាស់របស់ខ្ញុំ

ធ្លាប់ច្រៀងចម្រៀងមួយបទ:

យើងទម្លាក់វាបាចុះ យើងទម្លាក់វាបាចុះ  
យើងចុះសម្រុងនឹងអំពើបាប។  
យើងបានទម្លាក់វាបាចុះ ចៀមបានចេញមក  
តើពពែចូលដោយរបៀបណា?

142 ដោយសារតែអ្នកបានទម្លាក់វាបា! នោះហើយជាវា។ អ្នកបានធ្វើឱ្យស្តង់ដារនៃការរស់នៅរបស់គ្រីស្ទានធ្លាក់ចុះ ពីព្រោះថ្នាក់សិក្ខាសាលាបានបង្កើតគ្រូអធិប្បាយពីរបីនាក់។ ហើយបញ្ជូនពួកគេចុះទៅសម្របសម្រួលជាមួយសេចក្តីពិត។ ប៉ុន្តែព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធតែងតែតែងនៅទីនោះដើម្បីកាត់ទោសអំពើបាប ហើយយប់នេះឈរនៅចន្លោះអ្នកជឿនិងរឿងលោកិយ។ អាម៉ែន។

*នៅជាកណ្តាលពួកសាសន៍អេស៊ីញ និងពួកអ៊ីស្រាអែល ក៏ងងឹតខាងម្ខាង ហើយភ្លឺខាងម្ខាង នៅវេលាយប់: បានជាពួកទាំង២នោះមិនបានមកជិតគ្នា នៅវេលាយប់នោះឡើយ។*

143 មើល រឿងដូចគ្នាដែលត្រូវបានផ្តល់ឱ្យក្រុមអ្នកជឿនេះ: ពន្លឺ បានធ្វើឱ្យពួកគេខ្វាក់។

144 ត្រូវហើយ សូមពាក់អាវការ-ពារការឆក់របស់អ្នក។ នៅទីនេះវាមក។ មើលមនុស្សគ្រប់រូបដែលបដិសេធពន្លឺនឹងខ្វាក់ហើយដើរក្នុងភាពងងឹតព្រោះអ្នកមិនទទួលយកពន្លឺ។ អាម៉ែន។ ព្រះបញ្ជូនអ្នកដឹកនាំដែលផ្សាយដំណឹងល្អ។ ទ្រង់បានបញ្ជូនទីសម្គាល់និងការអស្ចារ្យក្នុងចំណោមមនុស្ស ដើម្បីបង្ហាញថាវាក្លាយជាការពិត ហើយមនុស្សបដិសេធនា គ្មានអ្វីដែលនៅសល់ក្រៅពីភាពងងឹតសម្រាប់អ្នក។ ដើរក្នុងពន្លឺខណៈពេលដែលពន្លឺកំពុងចាំង បងប្រុសរបស់ខ្ញុំ។ ទទួលពន្លឺ។ ព្រះគ្រីស្ទគឺជាពន្លឺ។ ទ្រង់បានយាងមកដើម្បីនាំពន្លឺដល់អ្នក។ ប៉ុន្តែអ្នកដែលបដិសេធពន្លឺបានទទួលភាពងងឹត។ ហើយបុរសនិងស្ត្រីគ្រប់រូបនៅយប់នេះដែលបដិសេធពន្លឺ ដើរក្នុងភាពងងឹតមិនដឹងថាគាត់ទៅណាទេ។ ទ្រង់មានរូបរាងស្អាតពេញនិយមពីមនុស្ស ប៉ុន្តែឆ្ងល់ពីរបៀបដែលគាត់ឈរនៅក្នុងវត្តមានរបស់ព្រះ។

145 សូមកត់សម្គាល់! អ្វីដែលអស្ចារ្យនៅទីនេះ! ទ្រង់ជាពន្លឺដល់ម្នាក់ និងភាពងងឹតទៅម្ខាងទៀត។ ដូច្នេះ ជនជាតិអ៊ីស្រាអែល បន្ទាប់ពីលោកម៉ូសេបាន

អធិស្ឋាន ពួកគេអាចដេកដោយសុខសាន្ត។ ឥឡូវនេះមើល។

នោះម៉ូសេក៏លើកដៃទៅលើសមុទ្រ ហើយព្រះយេស៊ូវ័រទ្រង់បាន  
ផាត់សមុទ្រចេញ ដោយកំឡាំងខ្យល់ពីខាងកើត ដែលបក់យ៉ាងខ្លាំង  
ពេញៗយប់នោះ ទ្រង់ធ្វើឲ្យទឹកបានញែកចេញពីគ្នា ឲ្យសមុទ្រទៅជា  
គោកវិញ។

រួចពួកកូនចៅអ៊ីស្រាអែល គេក៏ចូលទៅនាកណ្តាលសមុទ្រ តាម  
ដីគោក...

146 ប្រសិនបើអ្នកនឹងកត់សម្គាល់ ខណៈពេលដែលកូនចៅអ៊ីស្រាអែល ដែល  
បានចេញពីភាពងងឹតហើយទទួលយកពន្លឺ នៅពេលដែលពួកគេមានបញ្ហា ពន្លឺ  
បានត្រលប់មកវិញ។ ហើយពួកគេបានដេកពេញមួយយប់។ ហើយខណៈពេល  
ដែលពួកគេកំពុងដេក ព្រះជាម្ចាស់បានបញ្ជូនខ្យល់បក់មកកាត់សមុទ្រ បើកផ្លូវ  
រត់គេចខ្លួន។

147 ហាលេលូយ៉ាដល់កូនចៀម! ខ្ញុំរីករាយណាស់ដែលខ្ញុំបានពេញដោយ  
ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ នៅយប់នេះ។ ខណៈពេលដែលយើងកំពុងដេកលក់ដោយ  
រីករាយ សម្រាកនៅក្នុងការសន្យារបស់ព្រះ!

148 ព្រះបានសន្យាថានឹងបង្កើតផ្លូវគេចខ្លួន។ ហើយខណៈពេលដែលពួកគេកំពុង  
សម្រាកលើការសន្យានេះ ព្រះជាម្ចាស់បានយាងចុះនៅទីនោះ នៅចំពោះមុខ  
ពួកគេ ដោយបើកផ្លូវ។

149 បុរសនិងស្ត្រីគ្រប់រូប នៅយប់នេះ ដែលនឹងទទួលយកព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទនៅ  
លើមូលដ្ឋានទាំងនោះ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ខណៈពេលដែលអ្នកកំពុងដេកលក់  
ខណៈពេលដែលអ្នកកំពុងសម្រាកនៅក្នុងការសន្យារបស់ទ្រង់។ ប្រហែលជាអ្នក  
ពិការ ប្រហែលជាអ្នកពិការភ្នែក ប្រហែលជាអ្នកមិនអាចឮ ប្រហែលជាអ្នកមិន  
អាចមើលឃើញ ប្រហែលជាអ្នកឈឺ បញ្ហាបេះដូង មហារីក ឬអ្វីមួយកំពុងស្លាប់។  
ទទួលយកពន្លឺ នៅយប់នេះ ហើយសម្រាកនៅលើវា។

150 ហើយខ្យល់បក់មកដូចជាខ្យល់បក់យ៉ាងខ្លាំងនៅថ្ងៃបុណ្យទី៥០ នឹងចុះទៅ  
ទីនោះហើយបើកផ្លូវសម្រាប់អ្នក ហាលេលូយ៉ា ដែលអ្នកនឹងឆ្លងកាត់ជ្រលងនៃ  
ជំងឺនោះ ត្រឡប់ទៅទឹកដីនៃសុខភាពម្តងទៀត។ អ្នកនឹងឆ្លងកាត់ទឹកដីជំងឺត្រជាក់

ផ្លូវការ ជាប់ខ្នោះ សាសនា ព្រងើយកណ្តើយ ដល់ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានបំពេញ សប្បាយ បេះដូងភ័យ ពោរពេញដោយអំណរ។

151 ព្រះបង្ហាញអំណាចរបស់ទ្រង់ ហើយកំពុងបង្ហាញវា។ សូមទោស ខ្ញុំឮខ្លាំង ពេក។ បង្ហាញការប្រោសលោះដោយអំណាច។ គាត់បានបង្ហាញឈាមនៅទីនោះ លើរឿងមួយ។ ទ្រង់បានបង្ហាញអំណាចរបស់ទ្រង់នៅទីនេះ ដោយព្រះលោហិត របស់ទ្រង់ តាមរយៈការប្រោសលោះ។ បានបង្ហាញអំណាចរបស់ទ្រង់ដើម្បីគេច ផុតពីសេចក្តីស្លាប់ តាមរយៈព្រះលោហិត។ ទ្រង់បានបង្ហាញអំណាចរបស់ទ្រង់ ដើម្បីរកផ្លូវគេចចេញ ដោយការប្រោសលោះនៃអំណាច។

152 ហើយថ្ងៃនេះ អ្នកដែលបានទទួល អាម៉ែន អ្នកដែលបានទទួលព្រះលោហិត របស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ដើម្បីសំអាតអ្នកពីអំពើបាប អំណាចនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ គឺនៅទីនេះដើម្បីនាំអ្នកទៅកាន់ពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ អំណាចនៃព្រះនៅទីនេះដើម្បីផ្លាស់ប្តូរអ្នកពីជំងឺទៅជាសុខភាព។ ព្រះជាម្ចាស់ បន្ត នៅក្នុងការចាកចេញនៃក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់! នាងបានចូលមកក្នុងផ្កា ជាកន្លែង ដែលព្រះនឹងប្រមូលផ្តុំ បន្ទាប់ពីមួយរយៈ គ្រាប់ធញ្ញជាតិរបស់ទ្រង់។ អស្ចារ្យ ណាស់ ចេញពីភាពងងឹត ចូលទៅក្នុងពន្លឺដ៏អស្ចារ្យ! របៀបដែលយើងស្រឡាញ់ វា! តើខ្ញុំធ្វើយ៉ាងម៉េច! តើវាមានន័យយ៉ាងណាចំពោះព្រលឹងខ្ញុំ យប់នេះ! មិត្តអើយ អ្នក...

153 ខ្ញុំកំពុងនិយាយជាមួយបុរសម្នាក់នៅថ្ងៃនេះ ដែលទើបតែជួបខ្ញុំពេលខ្ញុំនៅ ខាងក្រៅ។ ហើយគាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំបានព្យាយាមប្រាប់មនុស្ស។” បាន និយាយថា “ខ្ញុំបានផ្លាស់ប្តូរច្រើន ប៊ីលី តាំងពីអ្នកនៅក្មេង។” បាននិយាយថា “អ្នក ធ្លាប់មកប្រាប់ខ្ញុំនៅកន្លែងធ្វើការរបស់ខ្ញុំថា ខ្ញុំគួរតែទទួលបានភាពត្រឹមត្រូវជាមួយ ព្រះ ខ្ញុំគួរតែត្រឹមត្រូវជាមួយព្រះ។” ហើយបាននិយាយ “ខ្ញុំសើចចំអកដាក់អ្នក។ ប៉ុន្តែ” បន្តថា “ប៊ីលី អ្វីៗបានផ្លាស់ប្តូរឥឡូវនេះ។” ពោលថា “ឥឡូវនេះខ្ញុំដឹងពីអ្វី ដែលអ្នកនិយាយ។”

ខ្ញុំគិតថា “សរសើរតម្កើងព្រះ!”

154 គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំព្យាយាមប្រាប់អ្នកដទៃអំពីវា” ហើយបាននិយាយថា “ពួកគេនឹងផ្លាស់ប្តូរប្រធានបទ ហើយនិយាយអំពីក្រដាសកំប្លែង ឬអ្វីមួយ។ អូ វា មិនមែនជាខ្ញុំទេ។ មនុស្សបន្ទាប់នៅលើជ្រុង គាត់អាចស្លាប់ គាត់គឺជាអ្នកបន្ទាប់។”

ប្រហែលជាលេខរបស់គាត់គឺបន្ទាប់” ហើយមិនដឹងថាលេខនរណាបន្ទាប់ទេ។ វាអាចជារបស់អ្នក យប់នេះ មិត្តអើយ។ នេះប្រហែលជាពេលវេលាដែលព្រះហៅអ្នក។

155 ព្រះ ជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដ៏អស្ចារ្យ ឈរនៅទីនេះនៅយប់នេះ រវាងសេចក្តីស្លាប់និងជីវិត ឈរនៅទីនេះនៅយប់នេះ រវាងជំងឺនិងសុខភាព។ ខ្ញុំដឹងពីអ្វីដែលខ្ញុំនិយាយ។ ហ្នឹងហើយ។ ឥឡូវនេះ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដូចគ្នាដែលអ្នកមាន អាម្នូណ៍ឥឡូវនេះ គ្រប់មនុស្សដែលកើតជាថ្មីត្រូវបានចងដើម្បីទទួលអាម្នូណ៍នៃព្រះវិញ្ញាណនៅក្នុងបន្ទប់។ អ្នកមិនអាចជួយវាបានទេ។ ប្រសិនបើអ្នកមានជីវិតណាមួយ អ្នកដឹងថាវានៅទីនោះ។ ត្រូវហើយ។

156 ប្រៀបដូចជាមេដែក នៅពេលដែលវា...នៅពេលដែលមេដែកដ៏អស្ចារ្យមួយចូលមកជិតសម្ភារៈ វាចាប់ផ្តើមផ្លាស់ប្តូរហើយវា (ហេតុអ្វី?) វាកាន់តែខិតជិត។ ដូចជាមេដែកដ៏ធំមួយចុះមកទីនេះ ម្តងនៅហាំម៉ុន រដ្ឋឥណ្ឌាអាណា។ ខ្ញុំកំពុងមើលពួកគេយកកោរសក់នៅលើឥដ្ឋ។ ពួកគេបានទាញដងថ្លឹងដ៏ធំមួយ ចុះមកជាមេដែកដ៏ធំ។ ហើយពួកគេមានកោរសក់ទាំងអស់នៅកណ្តាលឥដ្ឋ។ ហើយនៅពេលដែលវាបានកន្លងផុតទៅ កោរសក់ទាំងអស់ដែលត្រូវបានបង្កើតជាមេដែក ដែក ឡើងលើហើយទៅជាមួយមេដែក ចេញ។ ហើយពួកគេបានដកវា ទម្លាក់វាទៅក្នុងពែង ហើយបង្កើតវាម្តងទៀត។ មានកោរសក់អាលុយមីញ៉ូមជាច្រើន។ ខ្ញុំបាននិយាយថា “ហេតុអ្វីបានជាពួកគេមិនទៅ?”

គាត់បាននិយាយថា “ពួកគេមិនត្រូវបានបង្កើតជាមេដែកទេ។”

157 ខ្ញុំបាននិយាយថា “សរសើរតម្កើងព្រះជាម្ចាស់។” ខ្ញុំបាននិយាយថា “ហេតុអ្វីបានជាអ្នកទាំងនេះមិនចុះមកទីនេះ ដុំដែកនេះ?”

បាននិយាយថា “ប្រសិនបើអ្នកកត់សម្គាល់ វាត្រូវបានបិទ។”

158 ហើយនោះដូចជាមានមនុស្សច្រើនណាស់នៅយប់នេះ មិត្តអើយ។ អ្នកបានក្លាយជាសមាជិកក្រុមជំនុំ ប៉ុន្តែមិនត្រូវបានជំរុញដោយពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធទេ។ បន្ទាប់មកអ្នកអនុញ្ញាតឱ្យមានអ្វីមួយរវាងអ្នកចុះ ភាពខុសគ្នាខ្លះរវាងអ្នកចុះ។

159 ប៉ុន្តែនៅថ្ងៃមួយ មានមេដែកដ៏អស្ចារ្យមួយមកពីទិសខាងកើត ហៅថា

ព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ ដែលនឹងបោសទឹកដីនេះ។ ហើយមនុស្សគ្រប់រូបដែលបាន  
ស្លាប់នៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទនឹងរស់ឡើងវិញជាមួយទ្រង់ ដើម្បីទៅទីនោះ។ ហើយ  
រូបកាយចាស់ទាំងនេះនឹងត្រូវបានផ្លាស់ប្តូរ ហើយត្រូវបានបង្កើតឡើងនៅក្នុង  
រូបរាងរបស់ទ្រង់ ទៅជារូបកាយដ៏រុងរឿងរបស់ទ្រង់ ជាកន្លែងដែលយើងនឹងរស់នៅ  
អស់កល្បជានិច្ច ដោយឥតគិតថ្លៃពីជំងឺ ដោយឥតគិតថ្លៃពីភាពចាស់ ដោយ  
ឥតគិតថ្លៃពីអ្វីផ្សេងទៀត ហើយនៅក្នុងសិរីល្អនៃព្រះ ដើម្បីរស់នៅក្នុងវត្តមានដ៏មាន  
ពររបស់ទ្រង់ជារៀងរហូត។ អាម៉ែន។ កុំអោយវាបំភ័យអ្នក។ ខ្ញុំមានអារម្មណ៍ខាង  
សាសនាឥឡូវនេះ។ ខ្ញុំប្រាកដណាស់។ ត្រូវហើយ។

160 “ដ្បិតខ្ញុំដឹងថាអ្នកប្រោសលោះរបស់ខ្ញុំមានព្រះជន្មរស់ ហើយនៅថ្ងៃ  
ចុងក្រោយ ទ្រង់នឹងឈរនៅលើផែនដីនេះ ទោះបីដង្កូវស៊ីស្បែកបំផ្លាញរូបកាយ  
នេះក៏ដោយ ខ្ញុំនឹងឃើញព្រះនៅក្នុងសាច់ឈាមខ្ញុំ ដែលខ្ញុំនឹងឃើញដោយខ្លួនឯង  
ភ្នែករបស់ខ្ញុំនឹងឃើញ ហើយមិនមែនមួយទៀតទេ។”

161 កុំគិតថាខ្ញុំឆ្គួត។ ខ្ញុំមិនមែនទេ។ បើខ្ញុំអញ្ជឹង សូមឲ្យខ្ញុំនៅម្នាក់ឯង។ ខ្ញុំ  
សប្បាយចិត្តជាងវិធីនេះជាងផ្លូវផ្សេងទៀត។ បាទ មែនហើយ។ សូមឲ្យខ្ញុំនៅ  
តាមផ្លូវនេះ។ អូ ប្រាកដណាស់ “ឆ្គួត” ចំពោះលោកិយ ព្រោះរឿងទាំងនោះដែល  
លោកិយហៅថាឆ្គួត ព្រះហៅថាមានពរ។ អ្នកត្រូវរត់ “រង្វងស្មារតី” ចំពោះលោកិយ  
នេះ ព្រោះ (ហេតុអ្វី?) អ្នកមិនមែនជាបស់លោកិយនេះទេ។

162 នៅពេលអ្នកឆ្លងកាត់បន្ទាត់បំបែកនោះ អ្នកក្លាយជាពលរដ្ឋនៃ  
ព្រះរាជាណាចក្ររបស់ព្រះ។ អូ ខ្ញុំអើយ! តើវាល្អប៉ុណ្ណា? ហេតុអ្វី អ្នកក្លាយជា  
មនុស្សថ្មី (អូ ខ្ញុំអើយ) បានផ្លាស់ប្តូរពីអ្នកឥឡូវនេះ។ “ឥឡូវនេះអ្នកគឺជាកូនរបស់  
ព្រះ។ ឥឡូវនេះយើងកំពុងអង្គុយជាមួយគ្នានៅស្ថានសួគ៌។” មិនមែន “យើងនឹង”  
នៅក្នុងសហស្សវត្សរ៍។ យើងឥឡូវនេះ ឥឡូវនេះយើងជាកូនរបស់ព្រះ។ “ឥឡូវនេះ  
យើងកំពុងអង្គុយជាមួយគ្នានៅស្ថានសួគ៌ ក្នុងព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ” មិនមែនគ្រាន់តែ  
នៅក្នុងព្រះវិហារទេ “នៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ”។

163 ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវដែលបានរស់ឡើងវិញគឺនៅទីនេះ។ ទ្រង់នៅទីនេះនៅក្នុង  
អំណាចរបស់ទ្រង់។ ទ្រង់នៅទីនេះនៅក្នុងអំណាចនៃការប្រោសលោះរបស់ទ្រង់។  
ទ្រង់នៅទីនេះសម្រាប់ការចាកចេញ។ ទ្រង់នៅទីនេះដើម្បីនាំសមាជិកក្រុមជំនុំ  
ទាំងអស់ឱ្យចូលរួមជាមួយទ្រង់។ ទ្រង់នៅទីនេះដើម្បីនាំមនុស្សមានបាបទាំងអស់

មិនថាអ្នកទាបប៉ុណ្ណា ទ្រង់នៅទីនេះដើម្បីនាំយកអំណាចនៃការរស់ឡើងវិញរបស់ ទ្រង់ទៅក្នុងជីវិតរបស់អ្នក ហើយធ្វើឱ្យអ្នកក្លាយជាមនុស្សថ្មី។

164 នៅទីនេះ ប៉ុន្មានឆ្នាំមុន សាសនាទាំងអស់នៃពិភពលោកបានជួបគ្នា ខ្ញុំជឿ ថាវានៅទីក្រុងឡុង ប្រទេសអង់គ្លេស ឬកន្លែងណាមួយ។ ខ្ញុំមិនចាំប្រាស់ទេ។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលពួកគេទាំងអស់គ្នាកំពុងនិយាយសម្រាប់ព្រះវិហារផ្សេងៗគ្នា មហាម៉ាត់ និងព្រះពុទ្ធ និងអ្វីៗគ្រប់យ៉ាង បន្តិច...ម្នាក់ដែលតំណាងឱ្យក្រុមជំនុំ បរិសុទ្ធអាមេរិក ចនរីត ខ្ញុំជឿថា គឺជាឈ្មោះរបស់គាត់ ដូច្នោះនៅពេលដែលគាត់ ក្រោកឡើង ពេលវេលារបស់គាត់ដើម្បីនិយាយ សាសនាទាំងអស់តំណាងនៅក្នុង ការជួបជុំដ៏អស្ចារ្យនេះ គាត់បានប្រាប់រឿងរបស់ទ្រង់ខ្លីម៉ាកកាប៊ី តើនាងទាបប៉ុណ្ណា ត្រូវបានចាប់ខ្លួននៅអូស្ត្រាលី ជាមួយនឹងបារីនៅក្នុងមាត់របស់នាង បើកបរ...ឬ បំពានច្បាប់ល្បឿន ឆ្លងកាត់ផ្លូវជាមួយគ្រូបង្វឹក។ នាងបានធ្វើឃាតកម្មជាច្រើន ហើយស្នេហាក្រោក និងលម្អយ៉ាងដូច្នោះ រហូតដល់ពេលគេទៅយកជំនិះនិងធាមនាង ពួកគេក៏មិនដាក់ដៃលើនាងដែរ ខ្លាចគេបំពុល។

165 ហើយនៅពេលដែលគាត់បានប្រាប់រឿងនេះតាមរបៀបដ៏អស្ចារ្យ រហូតដល់ អ្នកស្តាប់ទាំងអស់អង្គុយនៅលើកៅអីរបស់ពួកគេ។ គាត់បាននិយាយថា “សុភាពបុរសនៃសាសនានៃលោកិយ៍នេះ តើសាសនារបស់អ្នកមានអ្វីដែល អាចសម្អាតដៃរបស់ទ្រង់ខ្លីម៉ាកកាប៊ីទេ?” គ្មាននរណាម្នាក់និយាយអ្វីទាំងអស់។ គាត់បានលោតឡើងលើអាកាសហើយទាត់កែងជើងរបស់គាត់ជាមួយគ្នា ហើយ ទះដៃរបស់គាត់។ គាត់បាននិយាយថា “ព្រះលោហិតរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទមិន ត្រឹមតែសម្អាតដៃរបស់នាងប៉ុណ្ណោះទេ ប៉ុន្តែវានឹងសម្អាតចិត្តរបស់នាង។” អាម៉ែ ន។ ហ្នឹងហើយ។

166 ព្រះលោហិតរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទនឹងយកស្រីពេស្យាទាបបំផុតនៅល្វីស៊ីល រដ្ឋកេនតាក់ ហើយបង្កើតស្ត្រី ជាអ្នកបរិសុទ្ធចេញពីនាង។ វានឹងយកអ្នកលូចលាក់ ចេញពីកន្លែងចុះក្រោម ហើយធ្វើឱ្យមានភាពសុភាពចេញពីគាត់ ហើយក្លាយជា បរិសុទ្ធរបស់ព្រះ។

167 មិត្តភក្តិរបស់ខ្ញុំ ពលរដ្ឋនៃព្រះរាជាណាចក្រ មិត្តរបស់ខ្ញុំនៅរដ្ឋ កេនតាក់ និង ឥណ្ឌាអាណា និងនៅជុំវិញ តើអ្នកមិនគិតថាយប់នេះ វាដល់ពេលហើយសម្រាប់ អ្នកដើម្បីពិចារណាព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវនេះ មុនពេលឱកាសចុងក្រោយរបស់អ្នកត្រូវ



បានចាប់យក?

168 នៅពេលដែលអ្នកឃើញក្រុមជំនុំនឹងនៅក្នុងការចាកចេញដ៏អស្ចារ្យនេះ ឃើញបង្គោលភ្លើងនាំមុខយើង ឈរ សំដែងការអស្ចារ្យ និងទីសំគាល់។ ទ្រង់នៅទីនេះយប់នេះ ក្នុងគ្រប់អំណាចនៃការប្រោសលោះរបស់ទ្រង់។ ទ្រង់នៅទីនេះដើម្បីធ្វើឲ្យគ្រប់មនុស្សមានបាបទាំងអស់ ដើម្បីយកមកវិញនូវវាល់អ្នកឈប់ជឿ។ ទ្រង់នៅទីនេះដើម្បីព្យាបាលអ្នកជំងឺទាំងអស់។

169 ទ្រង់គឺជាដំណឹងល្អពេញលេញ។ ហើយយើងផ្សាយដំណឹងល្អពេញលេញបរិភោគកូនចៀមទាំងមូល។ ដុតវាដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ហើយដឹងថាវាជាការបរិភោគឆ្ងាញ់ ដ្បិតព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានប្រទានមកយើងថា វាពិតជាល្អណាស់។ “ភ្នក់មើល ព្រះអម្ចាស់ទ្រង់ល្អ។ វាមានរសជាតិដូចទឹកឃ្មុំនៅក្នុងថ្ម។”

170 ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវរបស់យើងនៅទីនេះ ដោយសេចក្តីស្រឡាញ់ និងអំណាចរបស់ទ្រង់ នៅក្នុងពរជ័យនៃការប្រោសលោះដ៏អស្ចារ្យរបស់ទ្រង់! អូ របៀបដែលទ្រង់ឈររវាងក្រុមជំនុំនិងអំពើបាប នៅយប់នេះ! របៀបដែលទ្រង់ឈររវាងអ្នកនិងការជំនុំជំរះ ហូរឈាម អធិស្ឋាន!

171 នៅទីនេះមិនយូរប៉ុន្មាន ខ្ញុំបានដើរទៅកន្លែងមួយនៅអូហៃយ៉ូ កន្លែងដែលខ្ញុំទើបតែនឹងឆ្លងកាត់គំនិតរបស់ខ្ញុំអំពីការជំនុំជំរះ។ ខ្ញុំបានញ៉ាំនៅភោជនីយដ្ឋានខុកយើតតូចមួយ។ យើងកំពុងមានការប្រជុំដ៏អស្ចារ្យ។ ខ្ញុំត្រូវស្នាក់នៅជាច្រើនម៉ាយក្នុងប្រទេស នៅសណ្ឋាគារតូចមួយ។ ខ្ញុំបានញ៉ាំនៅភោជនីយដ្ឋានខុកយើដមនុស្សគួរឱ្យស្រឡាញ់ ហើយនៅថ្ងៃអាទិត្យពួកគេបានបិទហើយទៅព្រះវិហារ។ ខ្ញុំត្រូវឆ្លងកាត់ទៅកន្លែងតូចមួយធម្មតាធម្មតារបស់អាមេរិកដើម្បីញ៉ាំអាហារពេលល្ងាចរបស់ខ្ញុំ។

172 ពេលខ្ញុំដើរចូលទៅក្នុងទ្វារ ការភ្ញាក់ផ្អើលរបស់ខ្ញុំ មានប៉ូលីសរដ្ឋឈរឱបក្មេងស្រីម្នាក់ លេងម៉ាស៊ីនស្តុត។ ឥឡូវនេះ ល្បែងស៊ីសងគឺខុសច្បាប់នៅរដ្ឋអូហៃយ៉ូ ហើយនៅទីនោះអ្នកច្បាប់ខ្លួនឯងបានបំពានច្បាប់។ ហើយប្រហែលជាបុរសម្នាក់នៅអាយុរបស់ខ្ញុំ ប្រហែលជារៀបការជាមួយគ្រួសារនៅកន្លែងណាមួយជាមួយនឹងដែរបស់គាត់នៅជុំវិញស្ត្រីវ័យក្មេងមួយចំនួនឈរនៅទីនោះ។

173 ខ្ញុំក្រឡេកមើលទៅក្រោយភោជនីយដ្ឋាន មានក្មេងប្រុសខ្លះអង្គុយនៅទីនោះស្រវឹង ហើយស្ត្រីវ័យក្មេងម្នាក់មិនមានសីលធម៌ទាល់តែសោះ។

174 ខ្ញុំបានក្រឡេកមើល អង្គុយនៅខាងស្តាំរបស់ខ្ញុំនៅទីនេះ ទៅកាន់ស្តង់មួយ ដែលខ្ញុំបានត្រៀមខ្លួនរួចជាស្រេចដើម្បីអង្គុយចុះ មានស្ត្រីចំណាស់ម្នាក់ ប្រហែល ហាសិបប្រាំបី ហុកសិបឆ្នាំ ចាស់ដូចម្តាយរបស់ខ្ញុំ អង្គុយនៅទីនោះ ស្បែក មានស្នាមជ្រើរផ្លែញ សម្លៀកបំពាក់តូចៗ ហើយ អូ វាគួរឱ្យខ្លាចណាស់។ ហើយ ក្រចកដើងរបស់នាងលាបពណ៌ស្វាយ បបូរមាត់របស់នាងលាបពណ៌ស្វាយ ដែលជាទិដ្ឋភាពដ៏អាក្រក់បំផុតដែលអ្នកមិនធ្លាប់ឃើញ។ សក់របស់នាងបានកាត់ ខ្លីយ៉ាងដូច្នោះ។ ហើយនាងកំពុងផឹក។

175 មានបុរសពីរនាក់អង្គុយជាមួយនាង អង្គុយនៅទីនោះ មើលទៅគួរឱ្យរន្ធត់ ស្រវឹង ហើយម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេកំពុងដាក់នៅលើចាននៃតុ។ ហើយពេលគេ ដោះខ្លួនចេញទៅបន្ទប់ទឹក...

176 ខ្ញុំបានឈរនៅទីនោះ។ ខ្ញុំបានគិតថា “ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ តើទ្រង់អាចទ្រាំ បានដោយរបៀបណា? តើអ្នកអាចមើលបែបនេះដោយរបៀបណា? នៅពេល ដែលសូម្បីតែនៅក្នុងចិត្តរបស់ខ្ញុំ ហើយខ្ញុំអាក្រក់តាមរបៀបខ្ញុំដែរ នៅឡើយទេ ខ្ញុំ នៅតែឆ្ងល់ថាតើសារ៉ា និងធើបិកាតូចរបស់ខ្ញុំនឹងត្រូវលើកឡើងក្នុងជំនាន់បែបនេះ ដើម្បីមើលការមកដល់។ ព្រះអម្ចាស់អើយ ហេតុអ្វីបានជាទ្រង់មិនលុបវាចេញពី ផ្ទៃផែនដី?” ខ្ញុំបានគិតថា “ហេតុអ្វីបានជាទ្រង់មិនធ្វើវា ព្រះអម្ចាស់?”

177 ខ្ញុំអង្គុយនៅទីនោះហើយចាប់ផ្តើមយំ។ ខ្ញុំបានឃើញនិមិត្តមួយ។ ខ្ញុំ បានឃើញដូចដែលវាគឺ ពិភពលោកវិលជុំវិញនៅលើអាកាស ហើយមានឥន្ទធន្ទ ឈរនៅជុំវិញលោកិយ៍នោះ។ ហើយមាននរណាម្នាក់កំពុងនិយាយមកកាន់ខ្ញុំ បាននិយាយថា “នោះជាព្រះលោហិតរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ នៅជុំវិញពិភពលោក នេះ ដែលរារាំងទ្រង់ពីការបំផ្លាញវា។ ប្រសិនបើព្រះអាចមើលឃើញអំពើបាប ថ្ងៃ ដែលអ្នកបរិភោគនៅថ្ងៃនោះអ្នកនឹងស្លាប់។ មនុស្សគ្រប់រូបនៅក្រោមឈាមនៅ ទីនោះ មាន... ជាភ្នាក់ងារសីលធម៌ឥតគិតថ្លៃ ដើម្បីទទួលយកជម្រើសរបស់អ្នក។ ប៉ុន្តែប្រសិនបើអ្នកធ្លាប់ស្លាប់ ហើយព្រលឹងរបស់អ្នកលោតហួសពីសេចក្តីមេត្តា ករុណានៃឈាមនោះ អ្នកត្រូវបានវិនិច្ឆ័យរួចហើយមុនពេលអ្នកទៅដល់ទីនោះ។ គ្មានអ្វីនៅសល់សម្រាប់អ្នកទេ។”

178 បន្ទាប់មកខ្ញុំបានឃើញខ្លួនឯង។ ខ្ញុំបានឃើញព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវរបស់ខ្ញុំឈរ នៅទីនោះ ដោយមានមកុដបន្តានៅលើក្បាលរបស់ទ្រង់ ហើយទឹកភ្នែកហូរចុះមក

លាយជាមួយឈាម ដូចដែលវាបានលាងចេញពីពុកចង្ការរបស់ទ្រង់។ ហើយខ្ញុំបានឃើញអំពើបាបរបស់ខ្ញុំមកនៅចំពោះទ្រង់ ហើយរាល់ពេលដែលពួកគេនឹងមកចំពោះទ្រង់ដូចនោះ ក្រន្លែងទទេនៅលើកាសែត—អដ។...រហូតដល់ទ្រង់ញឹក។ បន្ទានឹងជាប់នៅក្នុងចិញ្ចើមរបស់ទ្រង់ បន្ថែមទៀត។ ទ្រង់នឹងងាកក្រោយ។ ទ្រង់នឹងបន្ទូលថា “ឱព្រះវរបិតាអើយ សូមអត់ទោសឱ្យគាត់ផង គាត់មិនដឹងថាគាត់កំពុងធ្វើអ្វីទេ។” ហើយម្តងទៀតខ្ញុំនឹងធ្វើអ្វីមួយ ហើយបន្ទាប់មកព្រះលោហិតរបស់ទ្រង់ដូចជាកាងនៅលើឡាន ការពារឡាន ជាខែលការពារខ្ញុំពីព្រះពិរោធរបស់ព្រះមិនសមនឹងទទួល។

179 ហើយខ្ញុំមកករទ្រង់យឺតៗ លុតជង្គង់ចុះទៅកាន់ទ្រង់។ ខ្ញុំបាននិយាយថា... មើលចុះនៅទីនោះ ដាក់នៅពីមុខខ្ញុំ ហើយមានស្បៀងភោជាបាស់មួយ ហើយឈ្មោះរបស់ខ្ញុំបានសរសេរនៅខាងលើ។ ខ្ញុំបាននិយាយថា “ព្រះអម្ចាស់ តើទ្រង់នឹងអត់ទោសឱ្យខ្ញុំទេ?”

180 “ប្រាកដណាស់” ទ្រង់មានបន្ទូលដោយភ្នែកស្រឡាញ់ ចូលទៅខាងទ្រង់ យកឈាមចេញ ហើយសរសេរលើវាថា “លើកលែងទោស។” ហើយបោះវាទៅក្នុងសមុទ្រនៃការបំភ្លេចចោល។ គាត់បាននិយាយថា “ឥឡូវនេះ...”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “សូមអរគុណព្រះអម្ចាស់។”

181 ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ឥឡូវនេះ ខ្ញុំអត់ទោសឱ្យអ្នក ហើយអ្នកកំពុងថ្កោលទោសនាង។” អូ វាបានផ្លាស់ប្តូររូបភាព សម្រាប់ខ្ញុំ។

182 ខ្ញុំ—ខ្ញុំចេញពីវា។ ខ្ញុំបានដើរទៅទីនោះហើយអង្គុយជាមួយនាង ហើយចាប់ផ្តើមនិយាយ។ ហើយនាងមានជីវិតលំបាកខ្លះនៅចំពោះមុខនាង។ ខ្ញុំបាននិយាយថា “តើអ្នកមិនមែនជាគ្រីស្ទានទេឬ?”

នាងបាននិយាយថា “ខ្ញុំត្រូវបានធំឡើងនៅក្នុងផ្ទះគ្រីស្ទាន។”

ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “តើមានអ្វីកើតឡើង?”

183 នាងបានប្រាប់ខ្ញុំអំពីការខុសជាមួយប្តីរបស់នាង និងរបៀបកូនៗជាដើម។ ខ្ញុំបាននិយាយថា “អស់ជាច្រើនឆ្នាំមកនេះ តើអ្នកមិនដែលរស់នៅដោយសុខសាន្តទេចាប់តាំងពីអ្នកបានជួបព្រះ?”

នាងបាននិយាយថា “លោក នោះជាការពិត។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “តើអ្នកនឹងមិនទទួលទ្រង់ឥឡូវនេះទេឬ?”

នាងបាននិយាយថា “តើទ្រង់នឹងទទួលយកខ្ញុំទេ?”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “គាត់បានគោះបេះដូងអ្នកឥឡូវនេះ។”

184 ហើយចេញពីស្តង់នោះ នៅទីនោះនៅលើកដួ ហើយលុតជង្គង់ចុះ នៅចំពោះមុខទស្សនិកជននោះ ម៉ាស៊ីនស្តុតបានឈប់ ការដេរប្រមាថបាន ឈប់ និងអ្វីៗផ្សេងទៀត។ ខ្ញុំក៏លើកដៃឡើង...ហើយដៃដែលជ្រើវជ្រួញ នាំនាងទៅ ឯព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ហ្នឹងហើយ។ ហ្នឹងហើយ មិត្តអើយ។ កុំមើល...ព្រះយេស៊ូវ...

185 ខ្ញុំមិនខ្វល់ពីអ្វីដែលអ្នកបានធ្វើទេ តើអំពើបាបរបស់អ្នកខ្មៅប៉ុណ្ណា ជីវិតរបស់ អ្នកអាក្រក់ប៉ុណ្ណា ព្រះកំពុងឈរ នៅយប់នេះ គោះទ្វារបេះដូងរបស់អ្នក ដើម្បី អត់ទោសឱ្យអ្នក មិនថាអ្នកជានរណាទេ។

186 សូមអោនក្បាលបន្តិច។ បងស្រី មកបន្ទន់ខ្លួននៅទីនោះ តើអ្នកនឹងធ្វើទេ?

187 ព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌ អូ ទូលបង្គំអធិស្ឋានថាទ្រង់នឹងឥឡូវនេះ...ខណៈ ពេលដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធកំពុងធ្វើចលនានៅក្នុងអាគារ។ ចូរយើងស្វែងរក ព្រះវរាណាចក្រជាមុនសិន ដើម្បីស្វែងរកការពេញចិត្តចំពោះទ្រង់ បន្ទាប់មក ទូលបង្គំជឿថាទ្រង់នឹងព្យាបាលអ្នកជំងឺ។ ប៉ុន្តែឥឡូវនេះ ព្រះវរបិតាអើយ ខណៈ ពេលដែលមានអារម្មណ៍ថាមានការចាប់អារម្មណ៍យ៉ាងជ្រាលជ្រៅ និងការជឿជាក់ មនុស្សដែលដឹងថាក្រុមជំនុំរបស់អ្នកស្ថិតនៅក្នុងនិក្ខមនំ ហើយយើងកំពុងបន្ត ឆ្ពោះទៅរកការជំនុំជំរះ។ មិនដឹងទេ ប៉ុន្តែនៅពេលព្រឹក ប្រហែលជាមាននរណាម្នាក់ មកកែប្រែត្រែត ហើយយើងកំពុងដេកនៅទីនោះ។ ពេលនេះ យប់ថ្ងៃស្អែក ប្រហែលជា នៅក្នុងកន្លែងបញ្ចុះសពនៅកន្លែងណាមួយ ហើយព្រលឹងរបស់យើងចេញទៅក្នុង ភាពអស់កល្បជានិច្ច។

188 ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ នេះប្រហែលជាម៉ោងចុងក្រោយហើយ! នេះប្រហែលជា ឱកាសចុងក្រោយដែលមនុស្សនឹងទទួលបាន។ មនុស្សជាច្រើន គ្មានការសង្ឃឹម ទេ កំពុងអង្គុយនៅទីនេះ បុរសនិងស្ត្រី ដែលចង់បាន ដែលរស់នៅជាធម្មតា ល្អ ប៉ុន្តែមិនដែលបានកើតជាថ្មី មិនដឹងថាវាមានន័យយ៉ាងណាក្នុងការបំពេញ ដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ជាជីវិតដែលបានចុះចូលពេញលេញ ជាមួយនឹងច្រវាក់

ទាំងអស់ ភាពខ្មាស់រៀន យកចេញពីពួកគេ ហើយព្រះវិញ្ញាណរបស់ព្រះបាន ជ្រមុជពួកគេទៅក្នុងសេចក្តីមេត្តាករុណារបស់ទ្រង់។

189 ឱព្រះវិបិតាអើយ សូមកុំឱ្យទ្រង់នៅយប់នេះ ក្នុងព្រះនាមនៃកូន ជាទីស្រឡាញ់របស់ទ្រង់ ព្រះយេស៊ូវ ផ្លាស់ទីទៅគ្រប់បេះដូងហើយនិយាយ ឥឡូវនេះ? ហើយសូមឲ្យពួកគេ ក្នុងភាពសាមញ្ញនៃចិត្តរបស់ពួកគេ លើកឡើង គំនិតរបស់ពួកគេចំពោះទ្រង់ លើកដួងចិត្តរបស់ពួកគេ ហើយនិយាយថា “ខ្ញុំនៅ ទីនេះ ព្រះយេស៊ូវ។ យកខ្ញុំឥឡូវនេះ ដូចជាខ្ញុំ ហើយបង្កើតខ្ញុំ ហើយធ្វើឱ្យខ្ញុំមាន អ្វីប្លែក។ ធ្វើឱ្យខ្ញុំជាមនុស្សដែលទ្រង់នឹងឱ្យខ្ញុំក្លាយជា។ ពេញមួយជីវិតរបស់ខ្ញុំ ទ្រង់បាននិយាយជាមួយខ្ញុំ។ ទ្រង់បាននិយាយមកកាន់ខ្ញុំ។ ទ្រង់បានព្យាយាម ឱ្យខ្ញុំធ្វើខុសគ្នា។ ទ្រង់បានព្យាយាមធ្វើឱ្យខ្ញុំចូលថ្វាយខ្លួន។ ប៉ុន្តែឥឡូវនេះថ្ងៃ បានកន្លងផុតទៅឆ្ងាយហើយ ព្រះអម្ចាស់អើយ ជាមួយទូលបង្គំ ប៉ុន្តែទូលបង្គំ ត្រៀមខ្លួនជាស្រេចដើម្បីមកឥឡូវនេះ។” ផ្តល់វា ព្រះវិបិតា។ ខណៈពេលដែល សេចក្តីមេត្តាករុណាកំពុងត្រាស់ហៅ នៅចំពោះមុខការជំនុំជំរះ ការចាកចេញនៃ ក្រុមជំនុំកំពុងចាកចេញពីប្រទេសអេហ្ស៊ីប សូមឱ្យពួកគេមកជាមួយក្រុមដ៏អស្ចារ្យ ដែលត្រូវបានហៅចេញ។ យើងសូមវានៅក្នុងព្រះនាមទ្រង់។

190 ហើយខណៈពេលដែលយើងឱនក្បាល ហើយបិទភ្នែក ហើយពួកគ្រីស្ទាន កំពុងអធិស្ឋាន ខ្ញុំឆ្ងល់ថាតើអ្នកគ្រាន់តែលើកដៃឡើងនិយាយថា “បងប្រុសប្រាណ ហាំ អ្នកចងចាំពីខ្ញុំផង។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំជឿថាគ្រប់ពាក្យដែលអ្នកកំពុងនិយាយគឺជាសេចក្តី ពិតអំពីព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ហើយយើងទាំងអស់គ្នាត្រូវបំពេញដោយព្រះវិញ្ញាណ ហើយខ្ញុំមិនទាន់មាននៅឡើយទេ។ ខ្ញុំជាសមាជិកក្រុមជំនុំ”។ ឬ ប្រហែលជា អ្នកមិនបានទៅ ទាល់តែសោះ។ ប្រហែលជាអ្នកជាមនុស្សមានបាប មិនដែល ទទួលយកព្រះគ្រីស្ទទេ។ ឬអ្នកធ្លាប់ជាសមាជិកនៃក្រុមជំនុំ ហើយមិនបានកើតជា ថ្មីទេ។ តើអ្នកនឹងលើកដៃឡើងនិយាយថា “ចងចាំខ្ញុំ បងប្រុសប្រាណហាំ នៅក្នុង ការអធិស្ឋានរបស់អ្នក។ ខ្ញុំចង់និយាយត្រូវ។”

191 ព្រះប្រទានពរអ្នក។ ព្រះប្រទានពរអ្នក ហើយអ្នក និងអ្នក អ្នក អ្នក ហើយអ្នក បងប្រុសរបស់ខ្ញុំ ហើយអ្នក បងស្រី ហើយអ្នក បងប្រុស អ្នក អ្នក អ្នក បងប្រុស បងស្រី ខ្ញុំឃើញអ្នក។

192 ខាងឆ្វេងខ្ញុំ តើមានប៉ុន្មាននាក់នៅទីនេះ? លើកដៃឡើងនិយាយថា “ចងចាំខ្ញុំ

បងប្រុសប្រាណហាំ ខ្ញុំចង់កើតជាថ្មី។”

193 ឥឡូវនេះ ចូរចាំថា ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធមានបន្ទូលទៅកាន់អ្នក។ ប្រសិនបើខ្ញុំ ជាអ្នកបម្រើរបស់ព្រះ ខ្ញុំដឹងច្បាស់ថាខ្ញុំកំពុងឈរនៅលើវេទិកានេះ ថាព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធកំពុងមានបន្ទូលទៅកាន់ដួងចិត្តនៅទីនេះ។ មិត្តអើយ ខ្ញុំប្រហែលជា បារម្ភចំពោះអ្នក ប៉ុន្តែខ្ញុំមិនមែនជាអ្នកនិយមជ្រុលទេ។ ខ្ញុំដឹងពីអ្វីដែលខ្ញុំនិយាយ ប្រសិនបើខ្ញុំដឹងថាអ្នកមានបញ្ហាអ្វីនៅទីនោះ ហើយតើអ្នកមានជំងឺអ្វី ហើយព្រះ ទ្រង់ស្តាប់ការអធិស្ឋានរបស់ខ្ញុំសម្រាប់អ្នក...ហើយនៅទីនេះនៅក្នុងអគារនេះ អង្គុយមនុស្សដែលបានជាសះស្បើយ ជាមួយនឹងជំងឺមហារីក និងពិការភ្នែក ថ្លង់ ពិការ និងអ្វីៗផ្សេងទៀត មើលការប្រជុំជុំវិញពិភពលោក។ ចុះអ្នកវិញឥឡូវនេះ? ចុះឥឡូវវិញ? ប្រសិនបើទ្រង់នឹងស្តាប់ការអធិស្ឋានរបស់ខ្ញុំសម្រាប់ការនោះ តើ ទ្រង់នឹងមិនស្តាប់ការអធិស្ឋានរបស់ខ្ញុំសម្រាប់ស្ថានភាពនៃព្រលឹងអ្នកទេឬ? ប្រសិនបើទ្រង់នឹងបង្ហាញឱ្យខ្ញុំដឹងថាបញ្ហារបស់អ្នកនៅឯណា តើទ្រង់មិនបង្ហាញ ឱ្យខ្ញុំដឹងថាបញ្ហារបស់អ្នកនៅឯណាទេឬ?

194 តើមានមនុស្សប៉ុន្មាននាក់ទៀតនឹងលើកដៃនិយាយថា “បងប្រុសប្រាណហាំ ចងចាំខ្ញុំ។ ខ្ញុំចង់នៅពេលនេះ សូមឲ្យព្រះមេត្តាករុណាដល់ខ្ញុំ”? ព្រះប្រទានពរអ្នក ហើយអ្នក និងអ្នក ម្តងទៀត។ អូ ខ្ញុំអើយ ពេញអាគារ គ្រប់ទីកន្លែង!

195 ខណៈពេលដែលអ្នកឱនក្បាល ខ្ញុំឆ្ងល់ថាតើអ្នកដែលបានលើកដៃឡើង គ្រាន់តែមានព្រះគុណបន្តិចទៀត និយាយថា “ព្រះអម្ចាស់អើយ ទូលបង្គំមាន ព្រះគុណគ្រប់គ្រាន់ដើម្បីលើកដៃ ប្រទានព្រះគុណដល់ទូលបង្គំគ្រប់គ្រាន់ដើម្បី ក្រោកឈរខណៈពេលដែលគាត់អធិស្ឋាន។ ប្រសិនបើទ្រង់នឹងមករកទូលបង្គំ នៅមុនពន្លឺថ្ងៃ ព្រះអម្ចាស់អើយ នេះជាសញ្ញារបស់ទូលបង្គំចំពោះទ្រង់ ដែល ទូលបង្គំចង់ត្រឹមត្រូវ។ ទូលបង្គំចង់ជួបទ្រង់នៅថ្ងៃណាមួយ។ ការក្អកនេះនឹង ឡើងលើដៃអារបស់ខ្ញុំ ហើយទូលបង្គំនឹងដេកលើខ្នើយដែលជិតស្លាប់។ គ្រូពេទ្យ នឹងចាកចេញពីគ្រែរបស់ខ្ញុំ គ្មានអ្វីអាចធ្វើបានទេ។ បន្ទាប់មក ព្រះជាម្ចាស់អើយ សូមអាណិតមេត្តាដល់ព្រលឹងទូលបង្គំ។ ខណៈពេលដែលអំពូជជីវិតជាក់នៃសេចក្តី ស្លាប់កំពុងអណ្តែតក្នុងបន្ទប់ សូមឲ្យកប៉ាល់ចាស់របស់ស៊ីឃ្លែនមក ដឹកខ្ញុំតាមផ្លូវ។ ខ្ញុំនឹងឈរ ព្រះអម្ចាស់។ វាត្រូវការព្រះគុណច្រើន ប៉ុន្តែអ្វីមួយកំពុងជំរុញខ្ញុំ។ ខ្ញុំ កំពុងឈរ។” សូមព្រះប្រទានពរដល់បងប្អូន។

196 នរណាម្នាក់ផ្សេងទៀតនឹងឈរនិយាយថា “ទូលបង្គំកំពុងឈរ ព្រះអម្ចាស់។” សូមព្រះប្រទានពរដល់បងប្អូន។ សូមព្រះប្រទានពរ បងប្អូនប្រុសស្រី។ គ្រាន់តែឈរ។ អ្នករាល់គ្នាដែលចង់ចងចាំនៅក្នុងការអធិស្ឋាននេះ សម្រាប់សេចក្តីសង្គ្រោះនៃព្រលឹងអ្នក តើអ្នកនឹងឈរ។ ព្រះប្រទានពរអ្នក។ ព្រះប្រទានពរអ្នក យុវជន។ សូមព្រះប្រទានពរដល់អ្នក។ សូមព្រះប្រទានពរដល់បងប្អូន។ សូមព្រះប្រទានពរ ប្អូនស្រី។ ព្រះប្រទានពរអ្នក បងស្រី អ្នក បងប្រុស។

197 អ្នកផ្សេងទៀតឈរហើយនិយាយថា “ខ្ញុំនៅទីនេះ។ បងប្រុសប្រាណាហាំ ខ្ញុំមិនឈរនៅមុខអ្នកទេ ខ្ញុំកំពុងឈរនៅចំពោះព្រះ។ មានអ្វីមួយប្រាប់ខ្ញុំឲ្យក្រោកឈរ ហើយខ្ញុំកំពុងឈរ។” តើអ្នកនឹងធ្វើវាទេ? គ្រាន់តែឈរជើងរបស់អ្នក។ គ្រាន់តែយកព្រះយ៉ាងនេះ។ ព្រះប្រទានពរអ្នក ស្រ្តី។

198 មានច្រើនទៀត។ ព្រះប្រទានពរអ្នក ស្រ្តី។ ហ្នឹងហើយ។ ម្តាយកំសត់កំពុងកាន់កូនតូចរបស់នាង ព្យាយាមក្រោកឡើងទាំងទឹកភ្នែក។ តើអ្នកមិនមកទេឬ? ក្រោកឈរម្តងទៀត។ ព្រះប្រទានពរ ស្រ្តី ស្រ្តីចំណាស់ក្រោកឈរនៅទីនោះ និងអ្នកចាស់ទុំពិតប្រាកដ ដោយដឹងថានាងត្រូវប្រឈមមុខនឹងព្រះ នៅថ្ងៃណាមួយ។ ព្រះប្រទានពរអ្នក។ តើអ្នកណានឹងក្រោកឈរឡើងឥឡូវនេះ និយាយថា “ខ្ញុំនឹងឈរ”?

គ្រាន់តែឈរសម្រាប់ការអធិស្ឋាន។

199 នរណាម្នាក់ផ្សេងទៀត? ខ្ញុំមានអារម្មណ៍ថាមានអ្នកផ្សេងចង់ឈរ។ ប្រហែលជាអ្នកគ្រាន់តែចង់ចូលទៅជិតបន្តិច។ កុំទុកវាចោលទៀត។ គ្រាន់តែឈរ។ តើអ្នកនឹងធ្វើវាទេ? អ្នកដែលចង់នៅជិតព្រះ។ ព្រះប្រទានពរអ្នក។ នោះជាការត្រឹមត្រូវ។ តើមាននរណាម្នាក់...ព្រះប្រទានពរអ្នក ស្រ្តី។ បាទ មែនហើយ។

200 យ៉ាងហោចណាស់មានមនុស្សបីនាក់ទៀត ខ្ញុំកំពុងសម្លឹងមើលត្រង់ គួរតែក្រោកឈរឡើង ព្រោះមានទេវតារបស់ព្រះឈរ។ ព្រះប្រទានពរអ្នក ស្រ្តីអើយ។ ហ្នឹងហើយ។ ឥឡូវនេះ មិនអីទេ បងប្រុស ចុះវារីញ? ត្រូវហើយ។ ហើយទេវតារបស់ព្រះអម្ចាស់ឈរ ខ្ញុំដឹង។ ខ្ញុំឃើញវា ហើយខ្ញុំដឹងថានរណាម្នាក់គួរតែឈរឥឡូវនេះ។ ខ្ញុំនឹងរង់ចាំមួយនាទីទៀត។ សូមព្រះ...ទ្រង់ដឹងថាទ្រង់កំពុងសង្កត់ចិត្តអ្នក។ គាត់កំពុងឈរនៅទីនោះ មិត្តរបស់ខ្ញុំ។ នោះគឺជាទ្រង់ដែលប្រាប់អ្នកឲ្យ

ក្រោកឈរឡើង។ តើអ្នកមិនធ្វើវាទេឬ? គ្រាន់តែឈរហើយទទួលយកទ្រង់ ឥឡូវនេះ។ ត្រូវហើយ។

201 តើអ្នកប្រាកដទេឥឡូវនេះ? ប្រសិនបើព្រះនឹងហៅអ្នកនៅយប់នេះ នៅក្នុង កិច្ចប្រជុំនេះ សេចក្តីអធិប្បាយនេះ ការអញ្ជើញនេះ នឹងជួបអ្នកនៅឯនាយពេល អ្នកស្លាប់។ តើអ្នកបានធ្វើអ្វីខ្លះអំពីវា? បើអ្នកមិនវិជ្ជមាន ប្រាកដណាស់ សូម ក្រោកឈរឥឡូវនេះ ដូច្នោះទ្រង់នឹងឃើញអ្នកចង់ទទួលយក ដើម្បីដើរក្នុងពន្លឺ។

202 ឥឡូវនេះ ព្រះវិចិត្តានៃស្ថានសួគ៌ដ៏សប្បុរសរបស់យើង កូនជាទីស្រឡាញ់ របស់ទ្រង់ ដូងចិត្តបន្ទាន់ ព្រះបន្ទូលបានធ្លាក់ក្នុងចិត្តរបស់ពួកគេនៅយប់នេះ។ “សេចក្តីជំនឿកើតមកដោយការស្តាប់ និងការឮព្រះបន្ទូល។” ហើយអ្នកអាចឮ។ ហើយទ្រង់បានបន្ទាន់ចិត្តពួកគេ មនុស្សជាច្រើនកំពុងឈរ បុរសនិងស្ត្រី ក្មេងប្រុស និងក្មេងស្រី សារភាពថាទ្រង់ជាព្រះអង្គសង្គ្រោះនិងជាអ្នកដឹកនាំជាទីស្រឡាញ់ របស់ពួកគេ។

203 ហើយសូមឲ្យទេវតានៃព្រះ ដែលគង់នៅទីនេះនៅយប់នេះ សូមឲ្យទ្រង់ដឹកនាំ ពួកគេពេញមួយជីវិត។ សូមឲ្យពួកគេត្រូវបានដឹកនាំទៅកាន់កាលវិវត្តឥឡូវនេះ នៅក្នុងចិត្តរបស់ពួកគេ ហើយទទួលយកព្រះយេស៊ូវជាព្រះអង្គសង្គ្រោះរបស់ ពួកគេ។ ហើយសូមឲ្យព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ តាមរយៈព្រះលោហិតរបស់ព្រះគ្រីស្ទ យាងចុះមកលើព្រលឹងរបស់ពួកគេ ហើយដកការព្រងើយកណ្តើយទាំងអស់ចេញ ហើយបំពេញពួកគេដោយពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ សូមឱ្យនេះ ជាយប់ដ៏អស្ចារ្យបំផុតនៃជីវិតរបស់ពួកគេ។ យើងដឹងថាវាគឺសម្រាប់យប់នេះពួកគេ កំពុងទទួលទ្រង់។ សូមប្រទានមក ព្រះអម្ចាស់អើយ ឥឡូវនេះ។ ហើយសូមឲ្យ ពួកគេត្រឡប់ទៅផ្ទះវិញពីទីនេះ យប់នេះ រីករាយ និងអរសប្បាយ សរសើរតម្កើង ព្រះដោយអស់ពីចិត្ត។ ខ្ញុំអធិស្ឋានព្រះពរនេះតាមរយៈព្រះនាមព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ។

ឥឡូវនេះ សូមព្រះអម្ចាស់ប្រទានពរដល់អ្នក ពេលអ្នកកំពុងអង្គុយ។

204 ខ្ញុំសូមសួរអ្នកឥឡូវនេះ អ្នករាល់គ្នាដែលឈរ ហើយអ្នកដឹងថាមានអ្វីមួយ កើតឡើងចំពោះអ្នក ខណៈពេលដែលអ្នកកំពុងឈរ សូមលើកដៃឡើង។ គ្រាន់តែ លើកដៃរបស់អ្នក អ្នកដឹងថាមានអ្វីកើតឡើង។ ព្រះប្រទានពរអ្នក។ ព្រះប្រទាន ពរអ្នក។ ហ្នឹងហើយ។ វាត្រូវតែអញ្ជឹង មិត្តអើយ។ វាត្រូវតែអញ្ជឹង។ ខ្ញុំឈរ ឃើញ នៅទីនេះ ទេវតាដែលដែលខ្ញុំនិយាយ ឆ្លងកាត់អាគារនេះនៅទីនេះ ទេវតាដូចគ្នា



របស់ព្រះអម្ចាស់ បង្គោលភ្លើង។ ខ្ញុំបានអធិប្បាយប្រាំបួនដប់នាទីចុងក្រោយ ក្រោម  
ការបើកសម្តែងនោះ។ ខ្ញុំមានអារម្មណ៍ថាវា គ្រាន់តែឃើញវាធ្វើចលនាឆ្លងកាត់  
អគារនេះ។ ឥឡូវនេះ អ្នកប្រហែលជាគិតថាខ្ញុំកំពុងនិយាយប្រាប់អ្នក ប៉ុន្តែវាជា  
សេចក្តីពិត។

205 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំមិនគិតថាខ្ញុំនឹងហៅបន្ទាត់អធិស្ឋានទេ។ ខ្ញុំគិតថាខ្ញុំនឹងឈរនៅ  
ទីនេះ ហើយគ្រាន់តែសុំឱ្យព្រះបញ្ជាក់ថាខ្ញុំបានប្រាប់អ្នកពីសេចក្តីពិត នោះជា  
ការត្រឹមត្រូវ ជាមួយនឹងទីសំគាល់ ការអស្ចារ្យ។

206 តើមានមនុស្សប៉ុន្មាននាក់នៅទីនេះចង់ជាសះស្បើយ មនុស្សឈឺ? លើកដៃ  
ឡើង ទោះអ្នកនៅទីណាក៏ដោយ។ គ្រាន់តែលើកដៃរបស់អ្នក និងនិយាយថា “ខ្ញុំ  
ទទួលយកវា។” ត្រូវហើយ។

207 ខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកមើល រស់នៅ ហើយជឿ។ នរណាម្នាក់នៅក្នុងទស្សនិកជននេះ  
តាមរយៈនេះ នរណាម្នាក់តាមរយៈទីនេះ គ្រាន់តែមើល ហើយនិយាយថា  
“ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ...”

208 ដូចនេះ។ ខ្ញុំជឿថា ហេតុផលដែលខ្ញុំបានហៅអាសនៈនោះជាមុន យើងត្រូវ  
ស្វែងរកការពេញចិត្តជាមួយទ្រង់។ នេះជាអ្វីដែលថ្មីសម្រាប់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំត្រូវតែស្វែងរក  
ការពេញចិត្តជាមួយទ្រង់ជាមុនសិន។ បន្ទាប់មកប្រសិនបើខ្ញុំបានរកឃើញការ  
ពេញចិត្ត ហើយបានធ្វើការពេញចិត្ត...ហើយអ្នក រាប់សិបនាក់ឬពីរព្រលឹងមករក  
ទ្រង់នៅពេលនោះ។ ប្រាកដណាស់ ប្រាកដណាស់...

209 ឥឡូវនេះ អ្នករាល់គ្នាជាមនុស្សដែលមករកព្រះគ្រីស្ទ ដូច្នោះ ចូរស្វែងរក  
ព្រះវិហារបរិសុទ្ធដែលពេញដោយព្រះវិញ្ញាណល្អ ហើយទៅដងវា។ ហើយស្វែងរក  
ពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹករបស់ទ្រង់រហូតដល់អ្នកបានរកឃើញវា គ្រាន់តែទៅ រាល់យប់  
ជារៀងរាល់ថ្ងៃ គ្រាន់តែបន្តអធិស្ឋាន។ ហើយនៅពេលដែលអ្នកកំពុងមើល...

210 ឥឡូវនេះចំពោះអ្នកដែលឈឺ ប្រសិនបើខ្ញុំបានប្រាប់អ្នកពីការពិត នោះព្រះនឹង  
ថ្លែងទីបន្ទាល់ថាវាជាសេចក្តីពិត។ ហ្នឹងហើយ។ មានតែអាចធ្វើបាន។ ហើយព្រះ  
នឹងធ្វើឲ្យគេស្គាល់ បើអ្នកគ្រាន់តែអធិស្ឋាន ហើយជឿអស់ពីចិត្ត។ មើលហើយ  
និយាយបែបនេះ...

211 នៅពេលដែលទេវតារបស់ព្រះអម្ចាស់បានជួបខ្ញុំនៅទីនោះនៅឯហ្គ្រីនមីល រដ្ឋ

ឥណ្ឌាអាណា កាលពីប្រាំបីឆ្នាំមុន បន្ទាប់ពីតាំងពីក្មេងមក តាមខ្ញុំ បង្ហាញការនិមិត្ត ពេលខ្ញុំទៅឯទ្រង់ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ប្រសិនបើអ្នកនឹងស្មោះត្រង់ ធ្វើឱ្យមនុស្សជឿ អ្នក គ្មានអ្វីឈរនៅមុខការអធិស្ឋានឡើយ។”

212 ឥឡូវនេះ ទ្រង់អាចធ្វើដូចគ្នាសម្រាប់អ្នកឥឡូវនេះ ដែលទ្រង់អាចធ្វើបាន។ ទ្រង់បានរស់ពីសុគតឡើងវិញ។ ហើយទ្រង់...នៅទីនោះទស្សនិកជននៅទីនោះ នៅចំពោះមុខទ្រង់។ ទ្រង់ដឹងពីអ្វីដែលមានលើអ្នករាល់គ្នា អ្វីដែលអ្នកបានធ្វើ អ្វី ដែលជាបញ្ហារបស់អ្នក អ្វីគ្រប់យ៉ាងអំពីវា។ តើអ្នកជឿទេ? [ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាម៉ែន។”—អដង] បន្ទាប់មកជឿដោយអស់ពីចិត្ត។

213 ខ្ញុំកត់សម្គាល់ឃើញយុវជនម្នាក់អង្គុយនៅទីនេះ ជឿ ព្យាយាម មានជំនឿ។ តើអ្នកជឿថាព្រះនឹងអនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំដឹងថាអ្នកមានបញ្ហាអ្វីទេ? អ្នកធ្វើ? ប្រសិនបើ ទ្រង់នឹង តើអ្នកនឹងទទួលយកការព្យាបាលរបស់អ្នកទេ? អ្នកមានបញ្ហាបេះដូង។ មិនត្រឹមត្រូវ? ចុះបើខ្ញុំប្រាប់អ្នកឥឡូវនេះថាអ្នកសុខសប្បាយជាទេ? តើអ្នកជឿ ទេ? ក្រោកឈរមួយនាទី។ អ្នកមានបេះដូងភ័យ និងបេះដូងអ្វីទាំង។ វាវិខាន អ្នកមួយរយៈ។ ពេលវេលាតែមួយគត់...ពេលអ្នកដេកចុះ វាក៏ធ្វើឱ្យអ្នកក្រៀមក្រំ ហើយអ្នកមានការវាយដំច្រើនទៅៗ ផ្លូវ។ តើវាត្រូវទេ? ព្រោះវាបណ្តាលឱ្យមានការ វិលាយអាហារពីក្រពះរបស់អ្នកឡើងតាមរយៈសរសៃដ៏ន។ តើវាមិនពិតទេឬ? អ្នក នឹងមិនធុញទ្រាន់នឹងវាទៀតទេ។ គ្រាន់តែរក្សាអ្វីដែលអ្នកមានឥឡូវនេះ អ្នកអាច ទៅផ្ទះហើយសុខសប្បាយ។

214 ខ្ញុំមិនអានគំនិតរបស់អ្នកទេ។ ខ្ញុំជាមនុស្សចម្លែកល្អឥតខ្ចោះសម្រាប់អ្នក។ អ្នកគ្រាន់តែជាបុរសម្នាក់ដែលអង្គុយនៅទីនោះ។ តើវាត្រូវទេ? មិនដែលឃើញអ្នក នៅក្នុងជីវិតរបស់ខ្ញុំ ហើយមិនដែលស្គាល់អ្វីពីអ្នក។ តើវាជាការពិតទេ? ជឿថា ព្រះអម្ចាស់គង់នៅទីនេះ!

215 និយាយដោយត្រង់ទៅ បុរសវ័យក្មេង ខ្ញុំចង់សួរអ្នកអ្វីមួយ ហើយអ្នកមើល ថាតើនេះជាការពិតឬអត់។ មួយសន្ទុះមុននេះ ស្រាប់តែមានរឿងចម្លែកមករក អ្នកពេលខ្ញុំចាប់ផ្តើមនិយាយ “ទ្រនិចចេញពីទ្រនិច។” តើត្រូវទេ? តើវាមិនមែនជា អារម្មណ៍ចម្លែកទេដែលអ្នកធ្លាប់អង្គុយនៅទីនោះ? មិនត្រឹមត្រូវ? ហើយតើអ្នក មិនបានមើលមកខ្ញុំក្នុងពេលតែមួយ ហើយភ្នែករបស់ខ្ញុំចាប់អ្នកក្នុងពេលតែមួយ ទេឬ? នោះហើយជាពេលដែលអ្នកបានជាសះស្បើយ ដោយមានបញ្ហាបេះដូង

នៅទីនោះ។ អាម៉ែន។ នោះជាការពិត។ ទ្រង់នៅទីនេះ។

216 ខ្ញុំមិនអានគំនិតរបស់អ្នកទេ មិត្តអើយ។ ខ្ញុំនិយាយតែសេចក្តីពិត ហើយព្រះបញ្ជាក់ថាវាជាសេចក្តីពិត។

217 តើអ្នកគិតយ៉ាងណាចំពោះវា អង្គុយក្បែរគាត់? តើអ្នកជឿទេ? តើអ្នកជឿថាខ្ញុំជាហោរារបស់ព្រះទេ? តើអ្នកជឿទេបើព្រះ...អ្នកអង្គុយទៅមុខ នៅទីនេះនៅលើកៅអីខាងមុខ នោះហើយជាមូលហេតុដែលខ្ញុំកំពុងនិយាយទៅកាន់អ្នកយ៉ាងខ្លាំងវិញ្ញាណត្រលប់មកក្រោយនៅទីនោះ នៅជុំវិញខ្ញុំ។ ប៉ុន្តែតើអ្នកជឿទេ ប្រសិនបើខ្ញុំអាចទាក់ទងវិញ្ញាណរបស់អ្នក នោះព្រះនឹងបង្ហាញអ្វីដែលខុស? តើអ្នកនឹងទទួលយកការព្យាបាលរបស់អ្នកទេ? អ្នកគឺជាអ្នកជំងឺទឹកនោមផ្អែម។ តើវាត្រូវទេ? លើកដៃឡើងបើនោះជាការពិត។ ក្រោកឈរឡើង។ តើអ្នកទទួលយកការព្យាបាលរបស់អ្នកឥឡូវនេះទេ? សូមឲ្យព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទបានប្រោសឲ្យអ្នករាល់គ្នាបានជាសះស្បើយ។ ព្រះប្រទានពរអ្នក។

218 មានជំនឿ។ មាននរណាម្នាក់នៅទីនេះជឿ។ ចូរមានជំនឿ ដោយអស់ពីចិត្ត។

219 ខ្ញុំឃើញយុវជនម្នាក់អង្គុយនៅទីនោះជាមួយឈុតពណ៌ខៀវ។ នៅទីនោះវាលរនៅពីលើគាត់។ អ្នកមានជំងឺសើស្បែកមែនទេ យុវជន? តើត្រូវទេ? ក្រោកឈរឡើង។ អូ ខ្ញុំឃើញ អ្នកនៅជាមួយគណៈប្រតិភូនេះ។ តើវាត្រូវទេ? មែនហើយ តើអ្នកចង់ទៅផ្ទះវិញទេ? លើកដៃឡើងហើយនិយាយថា “ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ ឥឡូវនេះខ្ញុំជឿថាទេវតារបស់ព្រះអម្ចាស់ដឹកនាំ។ ហើយខ្ញុំជឿថាខ្ញុំបានជាសះស្បើយ។”

220 តើអ្នកគិតយ៉ាងណាចំពោះបុរសបន្ទាប់របស់គាត់នៅទីនោះ តើអ្នកជឿដែរទេ? ក្រោកឈរឡើងមួយនាទី ដូច្នេះខ្ញុំអាចសម្លឹងមើលអ្នក។ អ្នកជឿថាខ្ញុំជាអ្នកបម្រើរបស់ព្រះ ដោយអស់ពីចិត្ត? តើអ្នកចង់យកឈ្នះលើបញ្ហាបេះដូងនេះទេ? នោះហើយជាអ្វីដែលអ្នកមាន មែនទេ? នោះហើយជាអ្វីដែលអ្នក “មាន” ខ្ញុំនិយាយ។ អ្នកមិនមានវាទេឥឡូវនេះ។ អ្នកក៏អាចទៅផ្ទះបានដែរ។

221 បុរសបន្ទាប់ចំពោះគាត់ តើអ្នកគិតយ៉ាងណាចំពោះវា? តើអ្នកជឿដោយអស់ពីចិត្តទេ? តើអ្នកជឿថាខ្ញុំជាហោរារបស់ព្រះទេ? ក្រោកឈរឡើង។ តើអ្នកជឿដោយអស់ពីចិត្តទេឥឡូវនេះ? អ្នកមានការភ័យខ្លាច។ មិនត្រឹមត្រូវ? ឃើញទេ? តើវា

ត្រូវទេ? លើកដៃឡើង។ ឥឡូវអ្នកអាចទៅផ្ទះបានហើយ។ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទធ្វើឱ្យអ្នកជាសះស្បើយ។

222 ចុះបុរសបន្ទាប់ ឈរនៅជួរខាងក្រោម តើអ្នកជឿដោយអស់ពីចិត្តទេ? សូមក្រោកឈរឡើង។ តើអ្នកជឿថាខ្ញុំជាហោរារបស់ព្រះ ជាអ្នកបម្រើរបស់ទ្រង់ទេ? អ្នកជឿថាទ្រង់នឹងប្រាប់ខ្ញុំពីអ្វីដែលខុសជាមួយអ្នក ដែលអ្នកនឹងទទួលយកការព្យាបាលរបស់អ្នក? វាស្ថិតនៅក្នុងបំពង់របស់អ្នក។ តើវាត្រូវទេ? ទៅផ្ទះហើយបានសុខសប្បាយ ក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។

223 នរណាម្នាក់ផ្សេងទៀតនៅក្នុងអគារនេះ ដែលចង់ធ្វើឱ្យបានល្អ អាចប្រោសនិងធ្វើឱ្យបានជាសះស្បើយ។ បើអ្នកបានជឿខ្ញុំ ក្នុងនាមជាអ្នកបម្រើរបស់ព្រះ ចូរក្រោកឈរឡើង។ ព្រះប្រទានពរអ្នក។ បញ្ហាស្រ្តី ជំងឺមហារីក នៅទីនោះ។ សូមព្រះប្រទានពរ! អ្នករាល់គ្នាសូមលើកដៃថ្វាយព្រះ។

224 ព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌របស់យើង ឥឡូវនេះ ទូលបង្គំប្តោលទោសរាល់ជំងឺនៃអគារនេះ ដេញវិញ្ញាណអាក្រក់ទាំងអស់ចេញ ហើយសូមឱ្យព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធគ្រប់គ្រងឥឡូវនេះ ហើយធ្វើឱ្យមនុស្សគ្រប់រូបបានជា។

225 ដាក់ដៃលើគ្នាទៅវិញទៅមក ហើយនិយាយថា “សរសើរតម្កើងព្រះអម្ចាស់” នៅគ្រប់ទីកន្លែង។ ហើយអរសប្បាយចុះ ដ្បិតព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទគង់នៅទីនេះ ជាកូនចៀមនៃព្រះ ដើម្បីធ្វើឱ្យអ្នករាល់គ្នាជា។ ✎

54-0329 ការប្រោសលោះដោយអំណាច

ព្រះវិហារនៃទ្វាចំហរ

ល្វីសរីល, កេនតាគី ស.ហ.រ

KHMER

©2024 VGR, ALL RIGHTS RESERVED

VOICE OF GOD RECORDINGS

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

[www.branham.org](http://www.branham.org)

## សេចក្តីជូនដំណឹងស្តីពីការរក្សាសិទ្ធិ

រក្សា រ សិទ្ធិ គ្រប់យ៉ាង។ សៀវភៅនេះអាចត្រូវបានបោះពុម្ពនៅលើម៉ាស៊ីនបោះពុម្ព នៅផ្ទះសម្រាប់ប្រើប្រាស់ផ្ទាល់ខ្លួន ឬត្រូវបានផ្តល់ឱ្យដោយឥតគិតថ្លៃ ជាឧបករណ៍ សម្រាប់ផ្សព្វផ្សាយដំណឹងល្អនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ សៀវភៅនេះមិនអាចលក់ ផលិតឡើងវិញក្នុងទ្រង់ទ្រាយធំ បង្ហោះនៅលើគេហទំព័រ រក្សាទុកក្នុងប្រព័ន្ធទាញ យកមកវិញ បកប្រែជាភាសាផ្សេងទៀត ឬប្រើសម្រាប់ការរស្មីសំឡេងនិមិត្តដោយ គ្មានការអនុញ្ញាតជាលាយលក្ខណ៍អក្សរពី Voice Of God Recordings®។

សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែម ឬសម្រាប់សម្ភារៈផ្សេងទៀត សូមទាក់ទង៖

VOICE OF GOD RECORDINGS  
P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.  
[www.branham.org](http://www.branham.org)